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Uredniški odbor

Ob koncu ...

Dragi bralci! 
Stopili smo v obdobje najlepših praznikov v letu. V prazničnem 
decembru nas razveseljuje pravljična božično-novoletna okra-
sitev v okviru Središkega adventa, ki se je pričel s slavnostnim 
prižigom lučk pred našo občino. Središki advent prinaša trite-
densko pestro dogajanje z bogatim programom, predstavitvi-
jo lokalne ponudbe domačih obrtnikov in nosilcev dejavnosti 
ter je namenjen predvsem medsebojnemu druženju. Odziv je 
bil do zdaj vedno precejšen, kar nas izjemno veseli, obenem 
pa vas vabimo, da izkoristite priložnost in obiščete še preos-
tale praznične prednovoletne dogodke v okviru adventnega 
časa. Nekaj utrinkov praznične okrasitve smo tokrat postavili 
na naslovnico, vključno z našimi najmlajšimi ustvarjalci iz Vrtca 
Navihanček, ki so se zelo potrudili z izdelavo okraskov ter pri-
dno pomagali pri okrasitvi božične jelke in drevesc na trgu. 
Ker se leto 2019 počasi izteka, je v tokratni Sredici objavljenih 
kar nekaj pregledov preteklega dela Občine, šole, vrtca ter 
društev. Občina je predstavila letošnje investicije, ki pomenijo 
izboljšave na področju infrastrukture ter turističnega razvoja. 
Tudi v šoli in vrtcu je bilo pestro na vseh področjih. Društva v 

tem času sodelujejo sicer v praznično obarvanem programu, 
kljub vsemu pa niso bila nič manj aktivna v minulih mesecih. 
V glasilu tokrat ponosno predstavljamo mlada inovativna 
podjetnika Davida in Barbaro iz Središča ob Dravi, ki sta kljub 
mladosti z lastnim izumom uspela predstaviti novost na evrop-
skem trgu. Za kakšni izum gre in kakšni so njuni načrti v pri-
hodnje, vam izdamo v tokratnem intervjuju. 
Ob zaključku našega mandata se vam v imenu uredniškega 
odbora iskreno zahvaljujemo za pomoč pri ustvarjanju sku-
pnih zgodb v glasilu. Po najboljših močeh smo se trudili, da 
je postalo tako vsebinsko kot tudi oblikovno zanimivo in da je 
Sredica v teh skoraj petih letih prinašala novice in dogajanja, ki 
so bila za naše občane tako ali drugače pomembna. 
V zadnjem uvodniku vam želimo, da bi v teh zadnjih dneh leta 
predvsem uživali. Da bi čas preživeli s tistimi, ki jih imate najra-
je, da bi si spočili ter novo leto pričakali z novim upanjem, cilji 
in optimizmom. 
Vsem našim bralcem iskreno voščimo lepe božično-novole-
tne praznike ter zdravo, uspešno in srečno novo leto. Lepo vas 
pozdravljamo (po abecednem redu): Danica, Jana, urednica 
Jelka, Samo K., Samo Ž., Stanko in Urška.

Spoštovane občanke in občani!

Hvala za vaše sodelovanje in podporo v tem letu. 
Tudi v prihodnjem letu se bomo skupaj z vami trudili narediti čim več 

za razvoj našega lokalnega okolja.
Želimo vam lepe božične praznike, obilo prijetnih trenutkov 

na decembrskih prireditvah ter pogumen skok v novo leto.
Sreče, zdravja in osebnega zadovoljstva v letu 2020 

vam iskreno voščijo

Župan Jurij Borko z občinsko upravo 
in občinskim svetom Občine Središče ob Dravi
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Investicije v letu 2019
Jurij Borko, župan

Modernizacija štirih cestnih odsekov
V letu 2019 je bil največji investicijski vložek v obnovo štirih 
cestnih odsekov. V to investicijo je bila zajeta obnova lokalne 
ceste 302-331 v Šalovcih v dolžini 540 m. Cesta je bila v zelo 
slabem stanju, na nekaterih delih skoraj neprevozna. Naslednji 
trije krajši odseki cest so se obnovili v Središču ob Dravi, in sicer 
ceste, ki še niso bile v asfaltni izvedbi. Izvedlo se je asfaltiranje 
javne poti 803-872 v Mladinski ulici v dolžini 70 m in 120 m 
javne meteorne kanalizacije, ki je tukaj še ni bilo. Naslednji od-
sek je bila javna pot 803-781 v dolžini 90 m in zaščitna ograja 
na mostu čez potok Črnec. Četrti odsek je bila izvedba asfaltne 
prevleke v dolžini 35 m na cesti, ki je v občinski lasti in vodi 
do družine Jelovica. Skupna vrednost investicije na vseh štirih 
cestnih odsekih je po javnem razpisu bila v vrednosti in po iz-
vedbi v višini 96.000 evrov, za kar so bila porabljena sredstva 
23. člena Zakona o financiranju občin (ZFO) za investicije.

Prireditveni plato za občinsko stavbo
Plato za občinsko stavbo in gasilskim domom v Središču 
ob Dravi je bil uvrščen v proračun za leto 2019 z namenom 
zagotovitve skupnega prireditvenega prostora za občino, 
gasilce in tudi druga društva. Asfaltirani prireditveni plato 
je v izmeri 700 m2, izveden je oporni zid na severni strani, 
izvedena položitev cevi in kablov za razsvetljavo in potreb-
ne elektro omarice ob prireditvah. Na plato je možno posta-

viti prireditveni šotor v izmeri 50 x 15 m, kar zadostuje tudi 
za večje prireditve. Skupna vrednost investicije po zbranih 
ponudbah je bila v višini 41.000 evrov.

Maneža za jahanje na Grabah
Konjeniško društvo Središče ob Dravi je eno izmed 
najaktivnejših društev v občini, v okviru svojega 
delovanja pa ob vožnji s kočijami izvajajo tudi jahanje in 
tečaje jahanja, za kar je zelo velik interes. Že nekaj let so 
izražali željo in potrebo po izgradnji maneže za jahanje, 
ki bi omogočila vadbo in usposabljanje tako novih, kot 
tudi izkušenih jahačev. Sofinanciranje maneže je bilo 
uvrščeno v proračun za leto 2019, občina pa je izgradnjo 
sofinancirala v višini 10.700 evrov. Izgrajena je maneža za 
jahanje v velikosti 800 m2, postavljena je zaščitna ograja, 
izvedeno odvajanje meteornih vod in ustrezen dostop. 
Veliko je k investiciji prispevalo konjeniško društvo (navoz 
peska, ograja …), člani društva pa so oddelali veliko 
prostovoljnih ur. 

Ostale investicije
Izvedeno je bilo še kar nekaj manjših investicij, ki pa so ravno 
tako pomembno prispevale k razvoju občine, delovanju 
društev, šole in vrtca. V obnove vodovodnega sistema je 
bilo v skupne in investicije v občini vloženih 19.000 evrov, 
dodatnih 8.000 evrov je bilo zagotovljenih za tehnično 
dokumentacijo projekta vodovoda Ormoško območje 2, s 
katerim bomo občine kandidirale za nepovratna kohezijska 
sredstva za obnovo vodovodov. V športnem parku Trate se je 
s pomočjo razpisa Nogometne zveze Slovenije na glavnem 
nogometnem igrišču izgradil avtomatski zalivalni sistem, 
katerega investicija je bila v višini 15.000 evrov. Od tega je 
NZS prispevala 5.000 evrov, 7.000 evrov občina, ostalo pa 
je zagotovil nogometni klub. Za investicije v osnovno šolo 
in vrtec je bilo namenjenih in izvedenih več nabav opreme 
in potrebnih sanacij v vrednosti 17.000 evrov. V Kulturnem 
domu Obrež je po sprejetem proračunu izvedena nabava 
različne opreme v višini 9.000 evrov.

Obnova ceste v Šalovcih

Asfaltiranje javne poti v Središču ob Dravi

Maneža za jahanje
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Obvestilo občankam in občanom, lastnikom in 
upravljalcem gozdov in dreves ob občinskih cestah

Jurij Borko, župan

Diamantna poroka 

Jubilejni poroki v letu 2019
Jankica Munda, Občina Središče ob Dravi

V zadnjih dveh letih smo pri pregledu in vzdrževanju občinskih 
cest opazili, da so posebej te, ki peljejo skozi gozdove, močno 
zarasle z nižjim grmičevjem, problem pa predstavljajo veje in 
drevesa ob cesti, ki so zadnja leta zelo porasla. Takšna zaraš-
čenost, posebej dreves, ki so preblizu cestišča, in tistih večjih 
vej, ki se nagibajo na cestišče, predstavlja nevarnost (poškodbe 
vozil, ogroženi so ljudje), da se odlomijo (posebej ob neurjih 
in ko pade nanje težak sneg), povzročajo slabo preglednost, 
zastirajo pa tudi cestišče, da je velikokrat mokro in spolzko. 
Problem in nevarnost predstavljajo tudi suha drevesa ob ces-
tišču, ki se ne odstranijo pravočasno in se podirajo na cesto. 
V obeh primerih so potem potrebne intervencije gasilcev ali 
Komunalnega podjetja Ormož.
Občina Središče ob Dravi ob vzdrževanju cest odstrani nižje 
grmičevje in veje, ki so v dosegu stroja (škarje) tik ob sami 
cesti. Za ostranitev ostalega, kar je više ali širše, ste na pod-

lagi 30. člena Odloka o občinskih cestah dolžni odstraniti 
lastniki ali upravljalci nepremičnin – gozdov ob cesti. 
Pred leti smo že pošiljali podoben dopis vsem lastnikom goz-
dov ob občinskih cestah, zato vam ponovno priporočamo, 
da v dogovoru z revirnim gozdarjem, ki vam odobri sečnjo, 
podrete drevesa, ki so preblizu ceste ali so se preveč razrasla. 
Dopis, ukrep in priporočilo je takrat upoštevalo le nekaj lastni-
kov gozdov. Sedaj je situacija glede zaraslosti veliko bolj 
problematična, zato bo občina ob neupoštevanju napisane-
ga ukrepala v skladu s svojimi pristojnostmi in pooblastili 
(Medobčinski inšpektorat in pregledniki cest). Predlagamo 
da potrebna drevesa in veje odstranite ob sečnji lesa še to 
zimo ali pomlad.
Ta dopis in poziv nimata namena ustrahovanja in sankcio-
niranja iz strani občine. Zavedati se moramo, da skupaj za-
gotovimo čim večjo varnost udeležencev v prometu in da 
ohranimo ceste v čim boljšem stanju, saj smo jih v zadnjih 
letih večino obnovili.
Želeli bi vas še opozoriti, da je prepovedano:

 – po cesti vlačiti hlode, veje, skale in podobne predmete, kot 
tudi pluge, brane in ostalo kmetijsko orodje ter druge dele 
tovora;

 – na ali ob cesti nameščati ali odlagati les, opeko, odpadne in 
druge materiale ali predmete, ki lahko poslabšajo ali one-
mogočijo preglednost ceste oziroma ovirajo ali ogrožajo 
promet, poškodujejo cesto ali poslabšajo njeno urejenost;

 – orati v razdalji 4 m od ceste v smeri proti njej ali v širini 1 m 
od ceste vzporedno z njo.

V soboto, 2. februarja 2019, sta  60 let skupnega življenja 
obeležila Marija in Vincenc Krničar. Diamantna poročen-
ca Marija Krničar, rojena Zadravec, in Vincenc Krničar sta 
se poročila 31. januarja  1959 v Središču ob Dravi. V za-
konu sta se jima rodili hčerki Lidija in Andreja, danes pa 
ju razveseljujejo vnukinje Rebeka, Ivana in Nika ter vnuk 
Lovro. Marija in Vincenc sta pred upokojitvijo službovala na 
Ptuju, kjer živita še danes. Na domače kraje Grabe, Obrež 
in Središče sta še vedno čustveno vezana in se z veseljem 
vračata med svoje drage.
Župan Občine Središče ob Dravi Jurij Borko jima je ob viso-
kem jubileju izročil diamantno listino občine in jima zaže-
lel, da v zdravju in zadovoljstvu preživita še veliko skupnih 
let. Šestdeseta obletnica poroke zakoncev Krničar

Primer prometnega profila (potrebna širina in višina sečnje)
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Zlata poroka 

Ob 500. obletnici posvetitve župnijske cerkve 
Svetega Duha na Grabah

Župnijski pastoralni svet Župnije Središče ob Dravi

Petdeseta obletnica poroke zakoncev Medik

Slavnostna maša ob 500. obletnici posvetitve

V soboto, 30. novembra 2019, sta 50 let skupnega življenja obe-
ležila zlatoporočenca Katarina in Franc Medik. Zlatoporočenca 
Katarina in Franc sta se poročila 30. novembra 1969 v Središču 
ob Dravi. V zakonu sta se jima rodila sin Roman in hčerka 
Klavdija, danes pa ju razveseljujejo  vnukinje Lea in Tajda ter 
vnuk Lovro. Svečan obred je opravil župan Občine Središče ob 
Dravi Jurij Borko ter zlatoporočencema ob visokem jubileju 
izročil zlato listino občine. Zaželel jima je, da v zdravju in za-
dovoljstvu preživita še veliko skupnih let. Občina Središče ob 
Dravi ob tej priložnosti izreka iskrene čestitke. 

Vse leto priprave na praznik ob 500. obletnici posvetitve žu-
pnijske cerkve na Grabah je združil vso župnijo in občino v 
eno veliko skupnost. S skupnimi močmi smo župljani in ob-
čani naše župnije in Občine Središče ob Dravi v nedeljo, 20. 
oktobra, praznovali. V lepem nedeljskem jutru je začetek slo-
vesnosti, katere višek je bila sveta maša ob 10. uri, polepšala 
naša godba. Ob igranju velikonočnih koračnic je pospremila 
ljudi, ki so prihajali v cerkev. Potem so se veličastno oglasili 
zvonovi. Velika množica ljudi, prišli so gostje tudi od dru-
god, je v sprevodu z gospodom nadškofom, dr. Marjanom 
Turnškom, krenila iz župnišča proti naši »slavljenki«. Glavna 
misel je bila izpisana tudi na oltarnem prtu: »Bogu hvala za 
500 let.« Združilo nas je praznovanje naše vere in hvaležnost 
našim prednikom, da so nam zapustili mogočno znamenje 
svojega zaupanja v Boga, kar je poudaril tudi gospod nad-
škof. Koliko molitev, prošenj, zahval, svetih maš in drugih 
bogoslužnih dejanj se je zgodilo v njej skozi stoletja … To 
nas navdaja z upanjem, kako živa je bila vera in kako veliko 
nalogo imamo pred seboj, da to vero ohranimo in jo živimo. 
Duhovno smo se pripravljali skozi vse leto. Z zanimanjem 
smo prisluhnili nagovorom p. Danila Holca, ki nas je opomi-
njal na temelje naše vere, ki se začne s krstom. Župnijskemu 
pastoralnemu svetu je spregovoril p. Tarzicij o pomenu so-
delovanja v župnijskem življenju. Saj smo za čas, ki ga ži-
vimo, odgovorni mi; vere ne moremo dati, ker je milost in 
dar, lahko pa jo pomagamo ohranjati. Zakrament krsta nas 
pošilja na pot graditve župnijskega občestva. Na Marijin 
rojstni dan pa smo vse delo in prizadevanja za obeležitev 
500. obletnice posvetitve cerkve izročili na Ptujski Gori pod 
Marijin plašč in njeno varstvo. Vse naše priprave so temelji-
le na duhovni obnovi, da bi mogli postaviti vedno Boga na 
prvo mesto, saj je to zagotovilo, da se vse ostalo sestavi prav. 
Slovesna sveta maša z gospodom nadškofom in duhovniki 
ter s prelepim petjem v polni cerkvi je potrdila vsa naša pri-

zadevanja, da smo delali dobro. Bila je zahvala Bogu za vse 
nazaj in prošnja za prihodnost. 
Po sveti maši pa smo se ob igranju godbe ustavili zunaj 
cerkve in se družili ob dobrotah, ki so jih prispevali župljani 
in občani. Bili smo kot ena družina in »nevernika ni bilo med 
njimi«. 
Ob tem častitljivem jubileju smo v sodelovanju z Občino 
Središče ob Dravi in g. Nevenko Korpič iz Pokrajinskega mu-
zeja Ormož - Ptuj izdali kratek spomin –  brošuro, ki smo jo 
po sveti maši tudi razdelili. Tako smo izvedeli, da je bila naša 

Nadaljevanje na naslednji strani



6        SREDICA – glasilo Občine Središče ob Dravi

Nadaljevanje s prejšnje strani

Nadaljevanje na naslednji strani

cerkev posvečena 23. oktobra 1519, prvič pa se omenja kot 
cerkev Svetega Duha leta 1516. 
V veri, hvaležnosti in veselju smo praznovali; želimo pa si, 
da bi mogli vedno znova posvečevati ta cerkveni prostor s 
svojo prisotnostjo pri bogoslužnih opravilih. Bogu hvala za 
500 let.
Ob tej priložnosti se župnijski pastoralni svet in gospod žu-
pnik v imenu župnije še enkrat zahvaljuje občini in županu 
ter vsem sodelujočim društvom in posameznikom za vse 
delo, za vse denarne prispevke, za vsa plačila, za vse dobro-
te v hrani in pijači, da smo skupaj slovesno obhajali ta veliki 
jubilej. Vsem skupaj en velik Bog plačaj.

Prijetno druženje občanov po sveti maši

Letošnji mesec november je bil spet nadpovprečno deževen, 
zato je reka Drava ponovno prestopila bregove ter naredi-
la ogromno škode na kmetijskih zemljiščih, na srečo pa se ni 
ponovilo leto 2012, ko so bile ogrožena tudi človeška življenja 
ter hiše in gospodarska poslopja. Meritve pretoka v zgornjem 
delu reke Drave potekajo na meji z Avstrijo. Redno spremljanje 
opravlja Oddelek za hidrološke napovedi Agencije RS za okolje, 
ki nato obvešča Upravo za zaščito in reševanje RS po regijah.
V večernih urah 17. 11. 2019 je pretok reke Drave v zgor-
njem delu presegel 1500 kubičnih metrov na sekundo, zato 
je Regijski center za obveščanje aktiviral štab Civilne zašči-
te Občine Središče ob Dravi, župana ter direktorico občinske 
uprave. V Občini Središče ob Dravi imamo namreč v naselju 
Obrež na poplavnem območju tudi štiri hiše, ki so lahko ob 
povečanem poplavljanju ogrožene. V nočnih urah je štab CZ 
redno kontroliral in preverjal višino vode. Aktiviral sem tudi po-
veljnika PGD Središče ob Dravi ter PGD Obrež. Ob 5. uri zjutraj 
dne 18. 11. 2019 je bil preko javnega alarmiranja izdan znak 
za nevarnost. Tudi v dnevnih urah so se nadaljevale aktivno-
sti merjenja in kontrole, v popoldanski urah, ko je pretok reke 
Drave narasel na 1600 kubičnih metrov na sekundo, je poplavi-
lo tudi asfaltno cesto Obrež–Grabe ob železnici, zato so gasilci 
PGD Obrež naredili zapore ter cesto do naslednjega jutra tudi 
zaprli. Naslednji dan se je na srečo pretok zmanjšal, tako da 

smo lahko cesto odprli in tudi končali z drugimi aktivnostmi. 
Konec nevarnosti pa je bil preko javnega alarmiranja s sireno 
izdan 21. 11. 2019.
V Občini Središče ob Dravi je v preteklih letih intenzivno pote-
kala sanacija vodotokov, tako da smo v samih naseljih v glav-
nem rešili problematiko poplavljanja, ki smo ji bili priča od leta 
2009 do 2012, na poplavljanje reke Drave pa na žalost nimamo 
vpliva, tako da bomo tudi v prihodnje za to preventivno skrbeli 
pripadniki Civilne zaščite ter gasilci.
V prihajajočem letu vam člani štaba Civilne zaščite Občine 
Središče ob Dravi želimo veliko zdravja, sreče, predvsem pa 
varnosti.

Damijan Vesenjak, poveljnik Civilne zaščite Občine Središče ob Dravi

Jana Čavničar, Medobčinska uprava občin Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž

Drava je spet prestopila bregove

Čiščenje odpadkov za migranti na območju 
Občine Središče ob Dravi

Drava je tokrat zalila polja in povezovalno cesto Obrež-Grabe.

Že v prvi polovici letošnjega leta je bilo razvidno, da so se 
tudi na območju Občine Središče ob Dravi pričeli po gozdovih 
kopičiti odpadki, ki so posledica ilegalnih prehodov migran-
tov. V mesecu novembru se je preko Komunalnega podjetja 
Ormož izvedlo čiščenje večje količine odpadkov iz gozdov med 

Obrežem in Šalovci ter na »marofu« v Godenincih, kjer so bile 
migrantske poti. Najdena so bila  improvizirana šotorišča oz. 
začasna bivališča, med odpadki pa je bilo največ plastične em-
balaže, zavrženih oblačil, obutve, nahrbtnikov, spalnih vreč ter 
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Nadaljevanje na naslednji strani

Najdeni ostanki tabora migrantov v gozdu v Obrežu (oktober 2019)

Boštjan Kuharič, Gledališka sekcija KD Obrež

Silva Marčec, Folklorna skupina Obrež

Gledališko ustvarjanje

Beograd in Vinica

ostankov hrane. Nekaj takšnih nahajališč je bilo odstranjenih 
že v spomladanski čistilni akciji, ki jo je organizirala občina pre-
ko vaških odborov, društev in posameznikov, odpadke pa so v 
vmesnem času odstranjevali že tudi lastniki gozdov sami. 
Ko je razvidno, da gre za odlagališče, ki je posledica nelegalnih 
prehodov meje, je pravilni pristop ta, da se o takšnih lokacijah 
obvesti policijo. Postopek predvideva, da mora policija na pod-
lagi ogleda nedvoumno ugotoviti, da je odlagališče povezano 
z migranti, nato pa obvesti občino, ki z naročilnico zadolži svo-
je komunalno podjetje, da jih pospravi. Letos maja je Vlada RS 
sprejela sklep, s katerim je odločila, da za odstranitev nezako-
nito odloženih odpadkov, ki so posledica nelegalnih prehodov 
meje, občinam, ki se soočajo z odvrženimi odpadki migrantov, 
povrne stroške odstranitve teh odpadkov, saj odpadki povzro-
čajo onesnaževanje okolja in posledično ogrožajo zdravje 
ljudi. V kolikor vseeno prihaja do samoiniciativnosti lastnikov 
zemljišč pri odstranjevanju tovrstnih odpadkov, je potrebno 

ravnati previdno, priporočljivo po smernicah Nacionalnega in-
štituta za javno zdravje (primerna obleka in obutev, rokavice, 
orodje za pobiranje, previdnost pri ostrejših predmetih, teme-
ljito umivanje rok po opravljenem delu, razkužitev …). 

Nadaljevanje s prejšnje strani

Za nami je izjemno leto. Gledališče nam je priraslo k srcu in sreča 
ob navdušenju občinstva nam je pognala kri. Zaradi tega smo le-
tos uspeli izvesti kar dve različni celovečerni predstavi. Tudi sami 
težko verjamemo, da smo še spomladi gostovali po okoliških kra-
jih in možili Nežko, že jeseni pa predstavili svojo avtorsko, najbolj 
prleško komedijo. Da je na kmetiji veliko dela in najrazličnejših do-
godkov, smo vam prikazali v Gostüvejnski štoriji. Le-to smo gleda-
liščniki do sedaj predstavili 5-krat in vzhičeni smo nad evforičnim 
odzivom občinstva. 
No, tudi vmes nismo počivali, saj ste nas lahko zasledili tako na odru 
Folklornega večera kot tudi na martinovanju in miklavževanju. 
Vsekakor je pohvalno, da se tudi naš gledališki podmladek aktivno 
vključuje v gledališke aktivnosti. Skozi komične počitniške prigo-
de so razigrano povezali Večer ljudskih pevcev in godcev v Domu 
kulture Obrež, kot angelčki in hudički pomagali sv. Miklavžu, zdaj 
pa že trenirajo grla, da prikličejo Dedka Mraza v restavracijo Folk. 
Seveda brez pridnih rok kot tudi brez sredstev to ne bi bilo izvedlji-
vo, zato se zahvaljujemo donatorjem, da so prepoznali naš trud in 
so nam pripravljeni pomagati. Z njihovo pomočjo upamo, da nam 
bo uspelo nabaviti ozvočenje, ki ga potrebujemo za kvalitetnej-
še uprizoritve naših predstav, kajti naše ustvarjanje in uprizoritve 
bomo nadaljevali tudi v prihodnjem letu.

Prva zgodba – prehod državne meje
Muka od muke … Na meji s Slovenijo in Hrvaško še nekako. 
Prišel (policist) na avtobus in preveril, ali imamo veljavne do-
kumente. Zaželel nam je srečno pot in smo šli. Smer Beograd. 
Mejni prehod med Hrvaško in Srbijo pa čisto drugačna zgodba. 
Na takšno prehajanje državne meje smo Slovenci že čisto po-

zabili. Šofer Srečko ima res dobre živce. S kupom naših doku-
mentov se odpravi do prvega okenca, od tam ga napotijo do 
enih vrat, spet ga vidimo pri drugih vratih … Na avtobusu pa je 
bilo delno umirjeno stanje. Ampak to je bilo na hrvaški strani. 
Pregledati so nas morali še srbski mejni organi. Na avtobus je 
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prišla dolgolasa blondinka. Prijazna za minus deset … Pobrala 
nam je dokumente. In smo čakali … Domov pa ista zgodba v 
obratnem vrstnem redu z majhnim dodatkom. Pobrali so nam 
dokumente. Jih pregledali. Srečko je potrpežljivo čakal. Ko je 
dokumente prinesel na avtobus, jih je oddal eni osebi, naj jih 
razdeli. Marinkina osebna je manjkala. Zavili smo z avtoceste 
in se usmerili po navadni cesti proti mejnemu prehodu, prepri-
čani, da je osebna izkaznica ostala v aparatu za pregled doku-
mentov. Policisti, ki so se pripeljali mimo, nam niso utegnili 
pomagati, ker so imeli preveč dela z migranti. Toda osebna iz-
kaznica je bila na avtobusu. Zlepljena je bila z mojo. Ker imam 
debelo kožo in slabo vidim, sta me rešili Mihaela in Micika. Obe 
sta mi ob pravem času pogledali pod prste. Sreča spremlja …

Druga zgodba – prenočevanje
Prenočevali smo v hotelu Balašević. Zelo znan priimek. Skoraj 
vsem nam je znan Đorđe Balašević in njegove pesmi. Hotel se 
nahaja v ulici Miška Kranjca, zraven je glasbena šola Davorina 
Jenka, malo vstran je osnovna šola Franceta Prešerna, pa ulica 
Frana Levstika in vse to v Beogradu. Prvi večer so nas z večerjo 
čakali do polnoči. Zelo prijazno. V hotelu smo srečali Slovence. 
Prišli so na proslavo ob osvoboditvi Beograda. Dvajsetega ok-
tobra se je zgodila osvoboditev in dvajsetega oktobra imam 
rojstni dan. Drugo prenočevanje je bilo zelo naporno. Z novim 
»šurcom« in »batači« je bilo slavje popolno. Primorci so rekli: 
»Poznamo te petnajst minut in smo ti že dali darilo.« Prisotni 
so bili tudi Indijci. Gospem iz Turčije pa se je naše petje tako 
dopadlo, da so se nam pridružile. 

Tretja zgodba – Beograd
Po zajtrku nas je Srečko zapeljal na Dedinje. Obujali smo spomi-
ne. Sledil je ogled cerkve svetega Save. Ogled je bil minimalen, 
ker jo obnavljajo. Eno uro smo si vzeli za sprehod po ulici Kneza 

Nadaljevanje s prejšnje strani

Mihajla. Stadion Crvene zvezde smo si ogledali skozi steklo. V ne-
deljo smo se peljali po Donavi na otok. Plaža Lido je samevala. Z 
avtobusa smo si ogledali velik del mesta. Nastopili smo v kultur-
nem centru Vlada Divljan. Vse je uspelo. Še bomo šli v Beograd.

Četrta zgodba – Vinica
Letos je bila posebna zgodba. Praznovali so štirideset let delo-
vanja društva in minuto pred začetkom programa je zmanjkalo 
elektrike po vsej Vinici. Na pomoč so priskočili gasilci. S pomoč-
jo agregata so razsvetlili in ozvočili dvorano. Elektrika se nas 
je usmilila proti koncu programa. Med nastopom niti opazili 
nismo, da je ni. Ampak preoblačenje v šoli bi pa bilo zelo za-
nimivo v temi … Naša muzikanta, Mitja in Vid, sta publiko za-
bavala v temi. Pa sem vprašala: »Kje pa so domači tamburaši?« 
in Janez pametno reče: »Po Vinici iščejo elektriko.« Na Vinički 
jeseni, tako se imenuje prireditev, je najbolj veselo na druženju 
nastopajočih. Tudi letos je bilo veselo. Obrežanci pa se nismo 
izneverili tradiciji odhoda domov ob najbolj primerni uri … 
In je počil lonec pa je zgodbic konec.

Na 24. tekmovanju godb Slovenije za pokal Vinka Štrucla v Ormožu

Nastop v Vinici

Leto se počasi poslavlja, vendar kot 
po navadi, imamo godbeniki v zadnjih 
mesecih največ dela. Vse leto se ob 
petkih zbiramo in pridno vadimo za 
tri najpomembnejše dogodke v letu. 
Seveda smo zaposleni čez vse leto, 
ampak novembra in decembra se res 
pokaže naša vztrajnost, kakovost in 
ljubezen do glasbe.
Letos je bilo v soboto, 9. novembra, 
tekmovanje godb Slovenije v za-
bavnem programu za pokal Vinka 
Štrucla. Prireja ga JSKD OI Ormož in 
poteka vsako leto. V Ormožu se nas 
je na enem mestu zbralo kar 9 godb 
iz cele Slovenije. Glede na število čla-
nov smo tekmovali v treh kategorijah. 

Ana Munda, Godba na pihala Središče ob Dravi

Pester konec leta
Strokovna žirija, ki sta jo sestavljala 
Gašper Salobir in Mitja Dragolič, sta 
godbe ocenjevala glede na težavnost 
izvajanega ter pestrost tekmovalne-

ga programa. S svojim programom 
in nastopom smo si Godba na piha-
la Središče ob Dravi prislužili zlato 
plaketo. 

Nadaljevanje na naslednji strani
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Nadaljevanje s prejšnje strani

Na sejmu v Osećini sta nas obiskala tudi župana Jurij Borko in Danijel Vrbnjak. 

Danica Ploh, Turistično društvo Središče ob Dravi

Dogodki Turističnega društva v letu 2019

Tekmovanje je za nas vsako leto ge-
neralka pred glavnim nastopom. To je 
naš tradicionalni Martinov koncert, ki 
je 16. novembra 2019 ob 19. uri napol-
nil Sokolano do zadnjega kotička.
Letos smo pripravili koncert z naslo-
vom »Uspešnice 20. stoletja«. V uri in 
pol trajajočem programu je bilo moč 
slišati skladbe znanih izvajalcev, kot so 
Michael Jackson, ABBA, Queen, Elvis 
Presley in mnogi drugi. Po koncertu je 
sledilo druženje in ocenjevanje kon-
certa z našimi zvestimi poslušalci. Če 
ste zamudili ta koncert, brez skrbi, za 
vas ga bomo ponovili 26. decembra 
2019 ob 19. uri v dvorani Sokolana. 
Vljudno vabljeni.

Projekt 2000 zlatih zrn
Turistično društvo Središče ob Dravi je sodelovalo v projektu 
2000 zlatih zrn za novo tisočletje. Ko smo mi poželi našo pše-
nico, smo predali zrna TD Selnica ob Dravi. Tam smo sodelo-
vali v mesecu juliju na žetvi, oni pa so predali zrna pšenice TD 
Kobarid. Kot skrbniki so se člani našega  društva udeležili setve 
pšenice v Kobaridu v mesecu oktobru. Naslednje leto se bomo 
udeležili žetve v Kobaridu, kar bomo združili s prijetnim izletom 
ob 25. obletnici delovanja TD Središče ob Dravi. Z delovanjem 
TD   povezujemo ljudi v domačem kraju, turistična društva in 
dogodke po Sloveniji in tudi izven meja.

V gosteh pri PD Mislinja 
Planinsko društvo iz Občine Mislinja nas je povabilo, da se ude-
ležimo pohoda na Paški Kozjak. Vabilo smo seveda z veseljem 
sprejeli in se 29. 9. 2019 odpravili na pot. Najprej smo se usta-
vili na domačiji župana Občine  Mislinja Bojana Borovnika, kjer 
smo se okrepčali. Pot smo nadaljevali še nekaj kilometrov z av-
tomobili, nato pa peš, prav po planinsko: s polnimi nahrbtniki 
dobrot ter s palico v rokah. Naši vodiči so bili zelo prizanesljivi 
z nami, saj vedo, da prihajamo z ravninskega področja. Zelo pa 
smo bili presenečeni, ko so poskrbeli, da je tudi naša Klaudija, 
ki je na invalidskem vozičku, prispela na vrh. Ko smo prispeli 
na vrh, se je pred nami prikazal čudovit razgled na Velenjsko 
kotlino. Potem smo se počasi spuščali do koče na Paškem 
Kozjaku, kjer nas je čakalo pravo planinsko kosilo. Še nekaj časa 
smo pešačili do naših avtomobilov, potem pa smo se poslo-
vili od vodičev. Pot nas je naprej vodila do Foltinove kmetije 
v Mislinji, kjer je potekala prireditev Pozdrav jeseni. Pripravili 

so razstavo poljskih pridelkov: velikanskih ali pa čudnih oblik. 
Tudi mi smo sodelovali s svojimi pridelki, kakor tudi s kulina-
ričnimi dobrotami, podprtimi z našo dobro vinsko kapljico. 
Na koncu smo še sodelovali pri športnih igrah, čeprav so naše 
noge že čutile trde, planinske korake.

Na sejmu sliv v Osečini 2019
Kot že nekaj let zapored smo člani TD Središče ob Dravi tudi 
letos sodelovali na Sejmu sliv v Osečini. Tja smo se odpravili v 
četrtek, 29. 8., in se vračali v nedeljo, 1. 9. 2019. Predstavili smo 
Občino Središče ob Dravi, naše proizvajalce in našo kulinari-
ko, začinjeno z odličnimi vini naših vinogradnikov. Otvoritev 
sejma je bila medijsko dobro podprta, saj je bil sejem (in tudi 
naša stojnica) predstavljen na državni TV, kar njim zelo veliko 
pomeni, nam pa seveda tudi.
V Osečini smo bili vedno zelo lepo sprejeti, skrbijo, da so naši 
želodci vedno polni jagnjetine in odojkov, pa tudi slivovico 

Nadaljevanje na naslednji strani
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Nadaljevanje s prejšnje strani

SPLOŠNE INFORMACIJE GLEDE PRISPEVKOV
Vabljeni, da svoje prispevke (članke in slikovno gradivo), rešitve križank in nagradnih vprašanj pošljete na naslov: Uredniški odbor 
Sredice, Občina Središče ob Dravi, Trg talcev 4, 2277 Središče ob Dravi ali v elektronski obliki na: urednistvo.sredica@gmail.com, 
lahko pa jih oddate v sprejemni pisarni Občine Središče ob Dravi. Uredniški odbor si pridržuje pravico do izbire prispevkov, ki bodo 
objavljeni v glasilu, ter do spremembe naslovov in krajšanja prispevkov, skladno s prostorskimi možnostmi in uredniško politiko.  
Prihodnja številka bo izšla ob koncu meseca marca 2020.  Rok za oddajo prispevkov za naslednjo številko glasila je 10. marec 2020.

DOBITNIK NAGRADE ZA KRIŽANKO IZ PREJŠNJE ŠTEVILKE
Vsem reševalcem križanke, ki so poslali pravilno geslo (Gradbeni center Sejateh), se zahvaljujemo za sodelovanje. Izžrebana dobitnica 
nagrade iz prejšnje številke je Mateja Škrinjar. Nagrajenka prejme darilni paket podjetja Gradbeni center Sejateh iz Ormoža. Nagrajenka 
bo o nagradi in podatkih, potrebnih za prevzem, obveščena pisno po pošti najkasneje v enem tednu po izdaji glasila.

Glasilo Sredica izhaja 4-krat letno in ga prejmejo brezplačno vsa gospodinjstva v Občini Središče ob Dravi.  Občinsko 
glasilo raznaša Pošta Slovenije. Glasilo je na voljo tudi v prostorih Občine Središče ob Dravi ter v elektronski obliki na inter-
netni strani Občine: http://www.sredisce-ob-dravi.si.
Izdajatelj: Občina Središče ob Dravi.

OBVESTILA UREDNIŠKEGA ODBORA

nam ponudijo (bolj za razkužilo ...) ter marmelade in suhe slive. 
Vedno nas odpeljejo na krajše izlete, da spoznamo tudi njihove 
lokalne znamenitosti in njihovo kulinariko.
Med stalnimi obiskovalci naše stojnice je tudi njihov pop 
(župnik) z ženo (popadijo) in otroki. V vseh letih, kar se ude-
ležujemo tega sejma, so se spletle že tudi prijateljske vezi in 
veseli smo, da jim lahko del njihovega gostoljubja vrnemo, ko 
pridejo oni k nam za martinovo.

Na dnevih oljčnega olja v Vodnjanu
V dnevih od 15. do 17. 11. 
2019 smo člani Turističnega 
društva Središče ob Dravi 
predstavljali našo občino 
na 15. dnevih mladega 
oljčnega olja v Vodnjanu. 
Sodelovali smo v sklo-
pu projekta Destinacija 
Jeruzalem Slovenija, kjer je 
predstavljal svoja vina tudi 
vinar iz   Kajžarja Stanko 
Pesrl, z nami pa je bila tudi 
predstavnica iz Turistično 
informacijskega centra 
Ormož. Mi smo predstavlja-

li proizvode iz naše občine, predvsem proizvode bivše Droge, 
sedaj Ahac, d. o. o,. ter proizvode Oljarne. Kljub temu da smo 
bili na področju, kjer poznajo bolj oljčno olje, je bilo veliko za-
nimanja za bučno olje in vse proizvode iz buč. Sejem je bil zelo 
dobro obiskan, tudi medijsko dobro podprt. Obiskala ga je 
tudi hrvaška predsednica Kolinda Grabar Kitarović, ki se je pri 
naši stojnici zadržala kar nekaj časa, spregovorila nekaj besed z 
nami ter pohvalila našo predstavitev.
Zahvaliti se moramo Občini Vodnjan, ki je lepo poskrbela za 
našo namestitev, prehrano, dobro počutje kljub deževnemu in 

zelo vetrovnemu  vremenu. Vseskozi pa nam je ob strani stal 
tudi naš župan Jurij Borko, za kar se mu iskreno zahvaljujemo.

Advent v Središču
Člani  Turističnega društva smo pač takšni, da nam nič ni težko 
narediti. Zato smo novembra organizirali delavnice, na katerih 
smo izdelovali božično-novoletne okraske, s katerimi smo ok-
rasili drevesa v Središču. Izdelali smo tudi adventni venček, 
ki krasi našo cvetlično gredico na trgu. Sodelovali smo   na 
Središkem adventu, kjer smo na stojnici ponudili naše zname-
nite palačinke, kuhano vino, pecivo, ki so ga pripravile naše pri-
dne članice, ter predvsem veliko dobre volje.
Vse to, kar smo delali skozi celo leto, pa nam ne bi uspelo brez 
podpore donatorjev in župana oz. občinske uprave, za kar se 
jim iskreno zahvaljujemo in jih obenem vabimo še k nadaljnje-
mu sodelovanju.
V imenu Turističnega društva želimo vsem občanom prije-
ten zaključek leta in vse dobro v 2020!

Veliki adventni venček v nastajanju
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Izlet Turističnega društva v Celje in Mozirski gaj
V soboto, 7. 12. 2019, smo se ob 7.30 odpravili na izlet v 
Celje. Med potjo se nam je pridružilo še nekaj članov s 
Pragerskega. Na Pragerskem smo si ogledali cerkev, ki je 
zelo lepa, moderna in skromna. 
Ogledali smo si celjski grad. Tam nas je pričakal vodič, ki 
nam je razkazal grad in razložil njegovo zgodovino. Stari 
grad Celje je v pisnih virih prvič omenjen leta 1323. Njegova 
podoba je bila sprva mnogo skromnejša, saj je obsegal le 
romanski palacij z obzidjem. Današnjo podobo je grad do-
bil kasneje, ko so ga prevzeli grofje Celjski, najbolj znana in 
najpomembnejša vladarska rodbina na območju današnje 
Slovenije. Svojo oblast in politično moč so širili daleč po 
tedanji Evropi in tako krojili usodo širšega zemljepisnega 
območja. Prvi med Celjskimi, ki se je z ženo in s štirimi ot-
roki preselil na Stari grad Celje, je bil Friderik I. Ob vselitvi 
je grad temeljito spremenil in povečal v stanovanjsko re-
zidenco. Grad se je nato postopoma širil. Okoli leta 1400 
sta bila na vzpetini zgrajena še štirinadstropni obrambni 
stolp, imenovan Friderikov stolp, ter obrambno obzidje, ki 
sta se ohranila vse do danes. Friderikov stolp je dobil ime 
po Frideriku II. Celjskem, ki je bil v stolpu zaprt. Dinastija 
Celjskih se je končala s smrtjo zadnjega moškega potomca, 
Ulrika II. 
Po ogledu gradu smo si z vodičem ogledali še mesto Celje 
in njegove znamenitosti. Celje je mesto doživetij! Odpira 
veličastno zakladnico zgodovinskih, kulturnih, turističnih 
atrakcij. Na kosilo smo se odpravili v Žalec. 
Naša zadnja postaja je bila prireditev Božična bajka 
Slovenije v Mozirskem gaju. Tam smo se sprehodili med 
čudovitimi svetlobnimi kreacijami, druženje pa je potekalo 
ob kuhanem vinu ali čaju in ob srečanju z dobrimi možmi, 
s škrati in z vilami.

Martinovanje po središko
Turitično društvo Središče ob Dravi je v sodelovanju z Oljarno 
Središče 9. 11. 2019 priredilo martinovanje. Pridne roke članov 
društva so pripravile pogostitev. Kuhalo se je vino, točil se je 
mošt, pekle so se »polenke«, palačinke in langaši. Tudi za slad-
ke dobrote je bilo poskrbljeno. Letos je dogajanje popestril tudi 
avtobus, ki je vozil goste iz Ormoža. Za začetek praznovanja 
»spremembe mošta v vino« nam je Pihalni orkester Komenda 
je zaigral nekaj skladb. Sledil je pozdrav gostov ter prikaz krsta 
mošta, ki so ga uprizorili člani Dramske sekcije Kulturnega 
društva Obrež, in sicer Moštek je bil Boštjan Kuharič, škof 
Martin je bil Davorin Rihtarič in škofov pomočnik Stanko Ploh.
Gostje, ki so prišli iz vseh koncev Slovenije, iz Poljske, Srbije, 
Hrvaške in še od kod, so bili navdušeni nad programom in ku-
linaričnimi dobrotami. Se vidimo prihodnje leto na martinova-
nju v Središču!

Območno združenje Ormož

Urnik merjenj krvnega tlaka
 in sladkorja ter holesterola na postaji 

Rdečega križa Središče ob Dravi v letu 2020

Meritve se izvajajo PRVO DELOVNO SREDO 
v mesecu med 800 in 900

v prostorih Občine Središče ob Dravi.
8. januar 2020 med 800 in 900

5. februar 2020 med 800 in 900

4. marec 2020 med 800 in 900

1. april 2020 med 800 in 900

6. maj 2020 med 800 in 900

3. junij 2020 med 800 in 900

1. julij 2020 med 800 in 900

avgust – ni meritev
2. september 2020 med 800 in 900

7. oktober 2020 med 800 in 900

4. november 2020 med 800 in 900

2. december 2020 med 800 in 900

Meritve bo izvajala Vida Zadravec, 
upokojena patronažna medicinska sestra.

Klaudija Bogdan, Turistično društvo Središče ob Dravi
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Martinu Habjaniču … je član upravnega odbora TD, v zadnjih 
treh letih pa tudi nadzornega odbora. 
Hitro je prepoznal skrajnosti in zdru-
ževal nasprotja, zato so pripombe bile 
hudomušne, vendar z veliko mero razu-
ma in razumljivosti. Z leti smo postali ne 
samo člani TD, ki želijo svoj kraj čim bolj 
predstaviti, temveč tudi dobri prijatelji. 
Od njega smo marsikaj koristnega slišali 
in se naučili. 
Zato iskrena hvala našemu Martinu za 
usmeritve, podporo in delo, ki ga je z ve-
seljem opravil za vse nas, saj je postavil 
temelj, da bomo naslednje leto prazno-
vali že 25 let obstoja TD.

Za ljudmi, kot je bil naš Martin, ostajajo ve-
lika dejanja. So kot njiva, posejana s seme-
nom dobre volje in prizadevanjem za boljši, 
vsekakor pa lepši jutri, ki ostaja zanamcem.  

Ideja po ustanovitvi turističnega društva 
je zrasla v času njegovega dela na kra-
jevni skupnosti. Tudi prireditev, kot je 
pustna povorka, ki jo je s takratnim 
predsednikom izpeljal takoj naslednje 
leto, se je po zaslugi obeh odvila letos 
že triindvajsetič. Imel je smele načrte, ki 
jih je društvo iz leta v leto uspešneje re-
aliziralo. Naš kraj, majhen, takrat nepre-
poznaven, odmaknjen od jedra, se je 
tudi z njegovo pomočjo počasi risal na 
zemljevid. To ga je navdajalo s ponosom 
in njegove diskusije na sejah TD so bile 
bogate s pohvalami, pa tudi s kritiko. Bil 

Dragica Florjanič, Turistično društvo Središče ob Dravi

Zapustila sta nas dolgoletna člana Turističnega društva
Tiliki Jambrovič ... ob spoznanju, da naše drage članice več 

ni med nami. Zavemo se minljivosti živ-
ljenja, v katerem se prevečkrat ženemo 
za vzgibi, ki nas ne razveseljujejo in se 
ne zmoremo ustaviti v lepoti trenutka. 
Tilika se je znala ustaviti in prisluhniti.
V TD Središče ob Dravi je aktivno delova-
la veliko let. Bila je naša pozitivna energi-
ja z bistroumnim pogledom na življenje 
in ljudi. Delavna in marljiva, zagnana in 
vestna je širila dobro voljo, kjerkoli se je 
pojavila. Aktivna v več društvih je s svo-
jim značilnim prevoznim sredstvom pre-
kolesarila veliko poti. Kot izjemna bralka 
človeških značajev in razpoloženj je zna-
la sprostiti prenekatero napeto situacijo 
in nasmejati vse okrog sebe. Skromna, 

a hkrati z radovednim umom in občut-
kom za kulturo je uživala tako v opernih 
predstavah kot ob prireditvah domačih 
društev. Nič ji ni bilo pretežko in z vese-
ljem je delila svoje kuharske in pekovske 
mojstrovine. Ob vsej njeni aktivnosti na 
mnogih področjih in interakciji z mnogi-
mi osebami pa je bilo zmerom mogoče 
občutiti njeno ljubezen do lastne druži-
ne. Tilika je imela rada življenje in je bila 
velik človek za majhne ljudi. 
Draga naša Tilčka, zahvaljujemo se ti, 
da smo lahko bili del tvojega življenja, 
hvala za vse nauke, smeh in ajdov kruh 
z orehi, učke … Tvoje ime ne bo ostalo 
zapisano zgolj na papirju, ampak v naših 
srcih za zmeraj.

V tem času, ko se koledarsko leto počasi 
izteka in se vse odeva v zimsko pregri-
njalo, se ob pregledu papirjev s člani 
društva pogled ustavi na njenem imenu. 
Mªtilda Jambrovič, ki jo vsi poznamo kot 
Tiliko ali Tilčko. Ob spominih nas prev-
zame neizmerna radost, hkrati pa žalost 

Leto je naokoli in cenjenim strankam bi se radi 
zahvalili za zaupanje. 
Ob toplini božičnih praznikov in ob svetlobi 
novega leta vam želimo obilo poslovnih 
uspehov, osebne sreče ter varno vožnjo 
skozi vse leto.

Splošni servis Drago Čavničar s. p.
Obrež 84, 2277 Središče ob Dravi
041 697 044
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Nadaljevanje na naslednji strani

Za navdihujočo zgodbo stojita Središčan David Vukovič in 
Barbara Zadravec iz Šalovcev. Intervju je potekal na njunem 
novem domovanju med vinogradi v Lačavesi. 

Ujeli smo vaju ob koncu še enega napornega dne. Vemo, 
da je veseli december mesec obdarovanja. Se to mogoče 
pozna pri vajinih naročilih? Je vajin izdelek sploh predmet 
božičnega darila?
D: »Sva ravno v taki branži, da se najino delo med to decem-
brsko naglico precej umiri. Vodni športi so kar na »off« v tem 
obdobju, ljudje grejo raje smučat; ostane sicer avstralski trg, a 
naročila precej padejo, zato to s pridom izkoriščava za druženje 
v dvoje, ki ga je vedno premalo.«

Omenili smo dvoje prestižnih priznanj, ki sta jih letos prejela. 
Kje sta trenutno s proizvodnjo, kako se zadeve odvijajo? 
D: »Moram povedati, da je bilo leto 2019 kar prelomno. Na začet-
ku nama je pomagal Mrežni podjetniški inkubator Ormož, za ka-
terim stojita ormoška in središka občina. Brez njih bi šlo bistveno 
težje. Pomagali so nama pri najemu poslovnega prostora, sprva 
manjšega, a se je njegova površina do danes povečala na 200 
km². V njem so trije novi CNC-stroji, za katere sva odštela precej 
denarja, a prepričana sva, da se nama bo obrestovalo.«  

Bo ta prostor v Pušenci dolgoročno zadovoljeval vajine 
naraščajoče potrebe po povečanju proizvodnje? Kolikor 
je videti in slišati, imata naročil čez glavo.
D: »Kristalno jasno nama je bilo že sredi leta, da bova proizvo-
dnjo morala slej ko prej seliti nekam na svoje, v čisto pravo 
halo. Želiva ostati v domačem okolju. Rabiva vzpodbudno oko-
lje za mlada podjetja. Srčno upava, da bo to nekje blizu.« 

B: »Želiva najti nekaj trajnega; seliti vso proizvodnjo še nekaj-
krat, preden se dokončno ustaliva, je zelo težavno. Vse, kar 
zasluživa, vlagava nazaj v razvoj. Čaka naju še ogromno papi-
rologije na poti do končnega uspeha. Upajva, da nama uspe. 
Zgodba o vzpostavitvi Obrtne cone Ormož ima že dolgo brado. 
Veliko truda je bilo vloženega – če bodo kakšne parcele kmalu 
na razpolago, bova priložnost gotovo zagrabila. Opcije so od-
prte, zaenkrat pa ostajava tu, kjer sva.« 

Kje se v tej zgodbi iskanja nove lokacije nahaja vajina matična 
občina Središče ob Dravi? Vemo, kaj bi to, še posebno z vidika 
prepotrebnih novih zaposlitev, pomenilo za naš kraj.
D: »Midva sva odprta. Še bližje nama je kot v Ormož. Če bo oko-
lje vzpodbudno, pa cena tista »ta prava«, sva za. Želiva si čim 
manj komplikacij na poti do uspeha.«

Nobena uspešna zgodba ne nastane kar čez noč. Vrnimo 
se nazaj, na začetek. Kdaj, kje, kako?
B: »David je vedno bil takšen, da je rad ustvarjal, kreiral, na novo 
izumljal. Ustvarjalni nemir je pri njem zelo močan. Redna služ-
ba v podjetju Tehnološki center Jakl ga je sicer zadovoljevala, 
a doma se je delo nadaljevalo z lastnimi projekti, od pamet-
ne denarnice do električnih rolerjev, da ne naštevam. V času, 
ko sva se začela navduševati nad kajtanjem (zmajarstvom na 
vodi), je ob občasnem pomanjkanju vetra, ki je v tem športu 
zoprna reč, Davida prešinilo, da lahko to naravno pomanjklji-
vost premaga z – inovacijo. Začeli so se prvi resni poskusi izde-
lati desko na elektriko – »foil«, ki se dvigne nad vodo. Ideja ni 
bila nova, je pa bila takrat še precej nedodelana.« 
D: »Veliko več časa sem takrat pred petimi leti porabil za raz-
iskovanje in odkrivanje postopkov kot za kasnejšo izdelavo 
uporabne leteče deske. Od komponente do komponente do 
končnega izdelka. Pisalo se je leto 2017. Trud je bil poplačan – 
a tisto je bil komaj začetek.«

Vemo, da za vsakim uspešnim moškim stoji uspešna 
ženska. Barbara, kako si ti v tej zgodbi našla svoje mesto? 
Zgolj partnerska podpora ali še kaj več?
B: »Vse se je odvijalo precej logično. Študirala sem podjetništvo 
in Davidu, ki se je poleg vsega dela moral začeti še ubadati s tem, 
kako produkt prodati, je moja pomoč predstavljala olajšanje. V 
Mariboru, kjer sem študirala, sem preko Zavoda Podjem odkrila 
razpis za mlada podjetja, ki je ponujal finančna sredstva za ra-
zvoj inovativnega izdelka. David je bil enostavno preveč okupi-
ran z delom in takrat sem začutila, da se mu moram pridružiti, saj 
se najini osnovni stroki odlično dopolnjujeta. Začela sem verjeti 
v to, da ima lahko zgodba o leteči deski na električni pogon us-
pešno nadaljevanje. Dvomov je bilo čedalje manj.«

Kako je s konkurenco na vajinem področju? Vemo, da so 
vodni športi kar priljubljeni. 
D: »Ko sva začenjala sestavljati najin prvi električni »foil«, po-
dobnega produkta, ki bi bil na tržišču, še ni bilo. Bili so števil-

David Vukovič in Barbara Zadravec
»Še vedno obožujeva veter«

Samo Žerjav

Zlato priznanje za inovacijo leta 2019, ki jo podeljuje 
Gospodarska zbornica Štajerske. Posebno priznanje 
za mlado podjetje na Dnevu inovativnosti 2019 v 
organizaciji Gospodarske zbornice Slovenije. Prvi 
električni »foil« (električna deska, dvignjena nad 
vodo, s končno hitrostjo 45 km/h) na evropskem 
tržišču. Podjetje Highfly s sedežem v Središču in 
proizvodnjo v Pušencih. 



14        SREDICA – glasilo Občine Središče ob Dravi

Nadaljevanje s prejšnje strani

ni poskusi, a ne preveč uspešni. Vedela sva, da bijeva bitko s 
časom, kdo bo prvi s popolnim produktom na trgu. Na drugi 
strani sveta, v Portoriku, je obstajalo podjetje, ki je razvijalo 
podoben produkt. Najin finančni vložek je, če ga primerjamo s 
konkurenčnim, bil občutno manjši, a vendar nama je uspevalo 
biti enakovreden boj s Portoričani.« 
B: »Spomnim se grožnje z njihove strani: »Pazita, kaj delata, ne me-
šajta se v ameriški trg! Smo na poti do patentiranja, ne igrajta se!« 
D: »Vedela sva, da kljub vloženemu trudu bitke (finančnih 
sredstev) za registracijo patenta na globalni sceni ne moreva 
dobiti – rešitev je zgolj v sodelovanju. Kar nekaj adutov v roka-
vu sva imela. Preučil sem konkurenco in sklenil, da jim ponudim 
nekaj delov, za katere sem prepričan, da jih nujno rabijo, in obe-
nem upal, da lahko od njih dobim nekaj dražjih komponent, za 
katere nimava denarja za lastno razvijanje – denimo baterijo.« 
B: »Fantje s Portorika niso mogli verjeti, da s svojo ekipo 20 ljudi 
niso v nobeni prednosti pred nama – začeli so naju ceniti; še da-
nes se spomnim prvih pogovorov preko spleta in ponudb za so-
delovanje. Naslednji korak je bilo najino potovanje v Portoriko, 
h konkurenci, ki se je sprevrglo v partnerstvo. Oni so boljši pri 
baterijah in krmilniku, midva sva največ truda vložila v razvoj 
propelerjev. V sodelovanju smo vsi mi videli edino možnost za 
preživetje na trgu. Midva delava po naročilu, ekipa s Karibov pa 
bolj masovno. S strpnostjo in potrpežljivostjo nama je uspelo.« 
D: »Če se zdaj spomnim na dolgo prehojeno pod od začetkov 
v mali sobici in kuhinji do danes in jo primerjam z današnji-
mi pogoji, ki jih imava v Pušencih, je velik korak naprej! Nick s 
Portorika je velik igralec na trgu z velikim finančnim zaledjem, 
ne moreva se, pa niti nočeva primerjati z njim. Dobro je tako, 
kot je sedaj. Zadovoljna sva.«

Novo koledarsko leto je pred nami, načrtov vama ne 
primanjkuje. Kaj novega se obeta?
D: Če se bova ob koncu leta 2020 lahko pohvalila s 4 do 5 za-
poslenimi, bova izpolnila začrtano. Stabilizirati in avtomatizi-
rati proizvodnjo za novega naročnika iz Italije – tudi to je cilj. 
Nujno rabim več časa za razvijanje novega produkta, ki ga bo 
treba lansirati na svetovni trg. Kaj več o tem pa morda kdaj 
drugič, ne bi rad preveč izdal. Vem, da bo za uresničitev zastav-
ljenega cilja potrebnih vsaj 20 zaposlenih. Gremo v patentni 
postopek na globalnem nivoju, a za to je potrebno veliko de-
narja. Pri leteči deski nama, kar se patentiranja tiče, ni v popol-
nosti uspelo – a nič hudega. Denar, ki ga je v ta postopek pot-
rebno vložiti, raje vlagava v izdelek in v ljudi, ki ga izdelujejo. 

Patentiranje izdelka je uspeh, a vendar sam po sebi ne prinaša 
nič, zgolj razkriješ se. Težko to enostavneje razložim. Kitajci te 
kar hitro skopirajo. Treba je biti previden.«

Zaposlovanje je beseda, ki jo vsi, ki nam ni vseeno za naš 
konec Slovenije, radi slišimo. Koga bosta zaposlovala v 
prihodnje? 
D: »Trenutno rabiva pomoč v proizvodnji. Marljivost, pedan-
tnost, delo s CMC-strojem. Kasneje bova rabila višje šolan ka-
der, kajti brez vlaganja v razvoj ne gre. Počasi.« 

Vajino zgodbo lahko brez težav damo v predal »zgodb o 
uspehu«. Kakšne so pasti, ki vaju na poti do uresničitve visoko 
začrtanih ciljev vendarle realno čakajo? Se česa bojita?
D: »Dobro vprašanje. Najbolj se bojim, da mi upade zagon, da bi 
izgubil voljo. Ne bi rad padel v pretirano lagodje. Treba bo čim 
prej vzpostaviti širšo ekipo, da bomo skupaj vlekli ta voz dalje.«
B: »Tu je treba omeniti slovensko birokracijo. Niti ne gre izgub-
ljati besed, s kakšnimi težavami se na tem področju srečujemo 
mlada slovenska podjetja.« 

Ob koncu še za naše bralce opišita vajin povprečni 
delavnik. Kako začneta, kako končata dan?
D: »Rada spiva, tega luksuza si nočeva vzeti. Dan se za naju zač-
ne okoli 10. ure dopoldan, nič prej. Do poznega popoldneva 
ali večera pa delava. Je pa podjetje trenutno najino življenje in 
obratno. Z vsemi plusi in minusi ob tem.«
B: »Odklopiti službene zadeve, tudi ko doma sediva in gledava 
TV, je zelo težko. Zavedava se, da si bo treba vendarle več časa 
vzeti zase. Delam 8 ur, David še dosti več časa. Poskušam ga 
malo »bremzati«, a ne uspeva mi najbolj.«

Penzija pri petdesetih?
D: »Ne, ne razmišljava na tak način. Pa tudi če nama mogoče 
uspe, si sam sebe ne predstavljam, da bi miroval. Želiva si, da bi 
uspelo ne le nama s postavitvijo lastne hale, ampak posledič-
no, da motivirava mlade, da poskušajo, poskušajo in poskuša-
jo. Uspeh je možen! Če je tistemu zagnancu v Središču uspelo, 
lahko vsakomur.«
Še gresta kaj na klasično desko, brez elektrike?
B: »Še vedno obožujeva veter. Svoboda, negotovost, adrenalin. 
Čisto drugi občutek je, ko ne veš, kaj se bo zgodilo v nasled-
njem hipu.«
D: »Najine prihodnje inovacije ne bodo več toliko povezane s špor-
tom, želiva jih predstaviti svetu kot obliko potovanja od točke a do 
točke b, pa še ekološko in brez hrupa povrhu. Tu je prihodnost.«

Do poletja je še kar dolgo; kje lahko zainteresirani 
preizkusijo vajino letečo desko?
D: »Letos je bilo to možno v Murski Soboti, a v prihodnje bo 
treba razmišljati o večjem centru za izposojo; trenutno naju 
povečan obseg naročil malo omejuje. Vedno sva dosegljiva na 
socialnih omrežjih – koga zanima lebdenje nad vodo, naj naju 
kar kontaktira.«

Še kakšno sporočilo za bralce Sredice?
D: »Ni pomembno, od kod si in kakšno je tvoje zaledje. Vredno 
je vztrajati na začrtani poti, delati, kar te veseli – pa čeprav se 
bo treba po padcu stokrat pobrati in iti dalje. Upajte si, meja ni!
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Novorojenci 2019*

      Župan in 
          občinska uprava Občine Središče ob Dravi 

*Po podatkih, ki jih ima Občina Središče ob Dravi do dne 13. 12. 2019.

Ivana Čavničar
Naja Hamzić
Sofija Gojkovič
Neja Nemec
Vanessa Plohl
Kiara Veldin

Filip Kostric
Lijan Janez Lukman 
Kai Wunderling
Nai Marčec
Tian Čurin
Van Šavora
Niko Čulek

Čestitamo novorojenčkom 
in njihovim staršem!

Konjeniško društvo Središče ob Dravi

Kjer je volja, je tudi pot 
Izteka se leto. In takrat je navadno čas za pregled in oceno 
opravljenega dela. Konjeniškemu društvu Središče ob Dravi ga 
res ni manjkalo. Po uspešno izpeljanem jurjevem blagoslovu 
konj so se začela dela na našem večletnem projektu, to je ja-
halna maneža. Sreča in olajšanje, ko so stroji zabrneli na pred-
videnem prostoru, je bila nepopisna. Do začetka maja je bil 
teren že toliko utrjen, da je bilo možno izpeljati našo največjo 
prireditev, to je Mednarodno srečanje kočijažev in konjenikov. 
Vreme v tem našem terminu nam ni bilo naklonjeno in smo 
morali najti drugi datum, s katerim ne bi posegali v koledar 
drugih društev. To je bil 2. junij. Zbralo se je rekordno števi-
lo konjenikov in kočijažev. Malo smo se podružili in pomerili 
v spretnostni vožnji kočij in v spretnosti jahačev. Proge so iz 
leta v leto zahtevnejše in zato pravi izziv za vse tekmovalce. 
Ponosni smo, da smo že petič uspešno izpeljali to prireditev, ki 

je postala poznana tudi izven naše občine in tudi države. Tudi 
število udeležencev nam pove, da je društvo poznano kot do-
ber organizator, h kateremu radi pridejo. K dobri organizaciji 
pa prispevajo naši požrtvovalni člani.
V poletnem času smo se udeleževali srečanj drugih društev, 
na katere smo bili povabljeni. Dva naša člana, Božidar Borko in 
Špela Majcen Sok, sta sodelovala pri snemanju predstavitvene-
ga spota za destinacijo Jeruzalem Slovenija. Vsekakor vredno 
ogleda. Prav tako je naš član Božo Borko s svojim legendarnim 
Anarijem sodeloval na tekmovanju Pomurski galop. Do njego-
vega ponovnega nastopa v mednarodni tekmi v Budimpešti 
jima je zmanjkalo le nekaj stotink.
V avgustu smo izpeljali že tradicionalni otroški tabor in s tem 
nadaljevali naše poslanstvo, da čim več mladih pritegnemo 

Konjeniški tabor Nadaljevanje na naslednji strani

 

 

 

 

RAČUNOVODSTVO 
 
LEKTORIRANJE 
vseh vrst besedil 
 
PREVAJANJE  
(nemščina, angleščina) 
 

 

 

 

 

 

Boštjan Kranjčec, s. p.  І bostjan.kranjcec@gmail.com  І 031 439 507 

RAČUNOVODSTVO 
in
LEKTORIRANJE

Boštjan Kranjčec, s. p.  І  bostjan.kranjcec@gmail.com  І  031 439 507

Srečno 2020!

Mislimo zeleno in varčujmo s pitno vodo
Med umivanjem zob zaprite vodo in prihranite do 18 
litrov vode na minuto. V štiričlanski družini boste tako 
prihranili 900 litrov vode na teden.
Med povprečnim umivanjem rok steče v prazno 5 do 10 
litrov vode. Zapirajte vodo med miljenjem.



16        SREDICA – glasilo Občine Središče ob Dravi

k delu s konji. V tej želji so naše mlade članice predlagale te-
denske konjičkove urice, ki so že v samem začetku bile dobro 
obiskane. Vsekakor bomo s tem projektom nadaljevali in ga 
nadgradili z organiziranjem tematskih delavnic (do sedaj so 
bile na temo noč čarovnic in božiča) ter izkoriščali možnosti, ki 
nam jih daje naša maneža. Ta je bila skoraj v celoti dokončana 
v oktobru, saj so se dela zaradi iskanja najprimernejšega ponu-
dnika mivke, ki predstavlja velik finančni zalogaj, zavlekla.
To je bil tudi razlog, zakaj se je že začeta šola jahanja ustavila, 
saj smo našim jahačem želeli zagotoviti predvsem varen ter 
kvaliteten prostor za pridobivanje novega znanja. Šola jahanja 
torej ponovno poteka.
V septembru smo sodelovali na dnevu odprtih vrat Oljarne 
Središče ob Dravi, kjer smo s kočijami po naši občini popeljali 
obiskovalce. Našim kočijažem (Božu, Mirku, Jožeku in Urošu) je 
tudi tokrat rade volje na pomoč priskočila kočijažica Marjana iz 
KK Borl. Njej in tudi ostalim članom KK Borl smo zelo hvaležni 
za vso podporo in pomoč in upamo, da bo naše sodelovanje še 
naprej tako uspešno.
Maruša Peterca je kot predstavnica našega društva sodelova-
la na letos prvič organiziranem Prleškem endurancu. V klub-
ski tekmi je s Šakiro, katere lastnik je prav tako naš član Mirko 
Šumak, dosegla odlično drugo mesto. Prvo mesto je osvojil naš 
Božo Borko, ki pa je tekmoval kot član Prleškega konjeniškega 

društva. Na isti dan je bila tudi organizirana tradicionalna ko-
njenica naših dobrih prijateljev KK Borl. Udeležilo se je je kar 
nekaj naših članov.
Rade volje se odzovemo tudi povabilom na razne dogodke iz-
ven naše občine, kot je na primer bila vožnja letos prvič prog-
lašenega Martina Ormoškega ter ormoškega župana Danijela 
Vrbnjaka na Ormoškem martinovanju.  Imeli smo tudi čast 
popeljati člane Zveze turističnih novinarjev Slovenije, ki so si 
ogledali destinacijo Jeruzalem Slovenija in nad njo bili izjemno 
navdušeni. 
Seveda pa vedno z velikim veseljem sodelujemo in pomagamo 
pri dogodkih v naši občini, kot je bil sedaj začetek Središkega 
adventa, kjer smo se predstavili s svojo stojnico in s kočijo pri-
peljali Miklavža, ki je z darili razveselil otroke. 
Izjemno nas veseli in ponosni smo na vse naše člane, ki tek-
mujejo tudi v drugih konjeniških panogah. Letos je tako ob ve-
liki podpori navijačev naša članica Špela Majcen Sok opravila 
licenco in s kobilo Pepo odpeljala svojo prvo kasaško dirko, s 
tem pa postala najmlajša voznica dirk Sloveniji. Prav tako smo  
veseli, da naši člani prodirajo v tujino, tako kot naša članica 
Špela Stajnko, ki s svojim fotoaparatom spremlja velike konje-
niške tekme v Evropi in tudi v Ameriki. 
To leto je bilo za nas predvsem zelo naporno, pa tudi zelo us-
pešno. Veseli nas, da smo izpeljali vse zastavljene cilje za to leto 
in pa tudi pripomogli pri marsikaterem dogodku v naši in širši 
okolici. 

Delavnice za otroke

Špela in Božo sta del predstavitvenega spota za promocijo destinacije Jeruzalem 
Slovenija.

Lep božič ter srečno 2020 vam želi 

Konjeniško društvo Središče ob Dravi.

Naj vam novi čas prinese vse, 
kar je staro leto zamudilo – 
ljubezen, srečo, zdravje in veselje, 
to naše novoletno je voščilo.

Nadaljevanje s prejšnje strani



SREDICA – glasilo Občine Središče ob Dravi        17

Zdenka B. Slavič, predsednica Društva upokojencev Središče ob Dravi 

KOTIČEK DRUŠTVA UPOKOJENCEV

Ali gremo na festival? Da, gremo!
Kljub grmenju in grožnjam našega vrhovnega predsednika 
ZDUS-a smo se odločili, da gremo. Sicer naše pevke, ki so na 
Festivalu za 3. življenjsko obdobje v Cankarjevem domu ved-
no pele, letos iz različnih opravičenih razlogov niso bile toliko 
pripravljene, da bi lahko nastopile. So pa pele spomladi na po-
dobni prireditvi (Medgeneracijsko srečanje), ki jo je pripravila 
druga stran razpadle organizacije. Še sreča, da se ne damo vpli-
vati ljubljanskim zdraham!
Zopet smo naročili avtobus (včasih smo se vozili z vlakom – a 
naši vlaki so zastareli in počasni) in se “izkrcali” tik za Cankarjevim 
domom. Najprej ogled dogajanja, in sicer ogled glasbenih, 
plesnih, dramskih nastopov naših kolegov upokojencev iz 
drugih društev po Sloveniji. Potem pa na ogled bogatega pro-
pagandnega materiala s področja medicine, zavarovalništva, 
računalništva, razvedrila, (zdrave) hrane in prehrambnih na-
domestkov, turistične ponudbe itd. Prisluhnili smo, si ogledali, 
potem pa pohajkovali po naši lepi “beli” Ljubljani.
Nekaj se nas je odpravilo z ljubljanskim vlakcem Urbančkom 
na vožnjo in sočasno razlago znamenitosti najprej na grad. 
Ogled grajskega dvorišča, srečanje z našo skupino, ki se je gor 
povzpela z zobato železnico. Fotografiranje in – gremo da-
lje! Zopet se ustavimo na Špici, se sprehodimo po mostu čez 
Ljubljanico, si ogledujemo nutrije, ki se “pasejo” na obrežju. Še 
pogled na Botanični vrt in obljuba, da ga bomo enkrat v pri-
hodnosti obiskali. Zopet vožnja po manj znanih ulicah, mimo 
Križank, Napoleonovega spomenika – Ilirija oživljena – in “izkr-
camo” se zopet pred magistratom!

Skupina upokojencev pred parlamentom

Vendar naša skupinica še nima dovolj ogledov! Pade ideja: gre-
mo še na nebotičnik na kavo! Pridruži se nam še moja vnukinja 
Julči in tako smo tudi mi sedaj dvogeneracijski. Močno popravi 
naše starostno povprečje! S terase si ogledujemo Ljubljano in 
okoliške planine na vseh štirih straneh in kar toplo nam je pri 
srcu, čeprav tu zgoraj kar precej piha. Kavo si privoščimo v sa-
lonu, lepo na toplem.
Tudi ostali popotniki, ki so se potikali po drugih koncih našega 
glavnega mesta, so bili zelo zadovoljni. Naša “bela” Ljubljana – 
še pridemo na obisk!

Jože Rakuša

Na Hvaru
Poletje se je že začelo nagibati v jesen, ko smo se v začetku sep-
tembra člani Društva upokojencev Središče ob Dravi podali na 
naše že tradicionalno letovanje. Tokrat nas je pot zanesla še bolj 
proti jugu Jadranskega morja kot običajno. Naš cilj je bil sončni 
Hvar, mesto Stari grad. Z veselim pričakovanjem smo se podali 
na dolgo pot in se spraševali, kakšno bo naše tokratno letovanje. 
Zagotovo smo vedeli le to, da bo družba vesela. Za nekatere je 
bila pravo doživetje že dvourna vožnja s trajektom od Splita do 
Hvara. Med vožnjo s trajektom smo si na različne načine krajša-
li čas: s pripovedovanjem šal, s kartanjem, z dremežem ali pa z 
nastavljanjem septembrskim sončnim žarkom. Takoj, ko smo se 
namestili v hotelu, smo raziskali njegovo okolico in poiskali naj-
boljši dostop do plaže. Nato smo se vsako jutro našega dopusta 
zbrali na »posvetu« in naredili dnevni »program dela« ter »razku-
žili grla« z dobrotami iz domače lekarne. Vsak dan pa smo zaklju-
čili z večernim plesom ob živi glasbi na terasi hotela in ob dru-
žabnih igrah, ki so jih pripravljali hotelski animatorji. Naši dobri 
družbi so se občasno pridružili tudi drugi hotelski gostje, osebje 
hotela pa se ni moglo načuditi našemu dobremu razpoloženju. 

Tako je teden, poln veselja, smeha in prijetnega medsebojnega 
druženja, na drugem največjem otoku Dalmacije minil, kot bi 
mignil.  Še preden smo prispeli domov, smo naredili načrt za 
letovanje, ki bo prihodnje leto.  Izbrali smo že kraj in čas letova-
nja. Upamo, da bomo naše načrte lahko tudi uresničili. Vabljeni 
z nami prihodnje leto.
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»Ko angeli potujejo …«

Udeleženci jesenskega izleta na Kapeli

Krst mošta

» … je vedno lepo vreme!” nam ponavadi piha na dušo naš 
vodnik, ko potujeva z njim po tujih morjih in deželah. In takšni 
angeli smo, kot zgleda, tudi mi upokojenci, ki se nas mati nara-
va (ali pa bog, kakor pač kdor hoče) usmili in nam podari sonce 
v dolgi seriji samih oblačnih in deževnih dni.
Letošnji jesenski izlet z martinovanjem smo iz raznih vzrokov 
premaknili v sredino novembra. Ponavadi smo ga imeli že ko-
nec oktobra. Kam? Prlekija in Slovenske gorice. »Že spet v ta 
konec,« so, kot ponavadi, nergali tisti, ki jim pravzraprav nikoli 
nič ni pogodu in jim ne bi bilo prav tudi, če bi imeli izlet na 
Luno. Odhod iz Središča ob spodobni uri – napovedanih de-
vetih – z malo nesporazuma, ker je šofer, kljub natančnemu 
dogovoru z avtobusnim podjetjem Arriva, gledal le na svojo 
navigacijo in se preko Obreža in Grab zapeljal v Šalovce, na-
mesto da bi šel preko Ivanjkovcev in nekaj Šalovčanov mimo-
grede pobral. In zopet je bila tu krasna priložnost za kritiko 
nekaterih. Ampak vreme je bilo sončno in večina je zamudo 
sprejela z razumevanjem. Prva postaja – Ljutomer, kjer se na 
avtobusni postaji razdelimo v dve skupini: ena gre skozi mesto 
in si ga malo ogleda, druga pa v Kasaški muzej na hipodrom. 
Ogled zanimivega filma o žrebički Joni in strokovno vodstvo 
skozi zgodovino razvoja ljutomerskih kasaških dirk. Potem si 
muzej ogleda še prva skupina, sledi, kot ponavadi, že pričako-
vana malica. Mimogrede še ogled tribun in steze, kjer se vsako 
leto odvije 6 do 7 kasaških dirk.
Po Murskem polju, mimo Križevcev in Radencev, se povzpne-
mo na Kapelo, kjer nas že pričakuje lokalni vodnik. Najprej 
ogled cerkve sv. Magdalene, kjer nas sprejme tamkajšnji žu-
pnik, nas seznani s cerkvijo, izpred cerkve pa je čudovit raz-
gled na vse okoliške kraje – Pohorje, Avstrijo, Gornjo Radgono, 
Mursko Soboto, malo v megli pa vidimo celo Madžarsko. Ob 
ugodnem vremenu se od tod vidi tudi “madžarsko morje” – 
Balaton. Sledi še zadnja postaja našega izleta – martinovanje 
na turistični kmetiji Breznik v Komarnici, kar je že v Občini 
Cerkvenjak v Slovenskih goricah. Tu nas pričaka presenečenje, 
ki sem ga obljubljala že ves čas: srečanje z našimi prijatelji – 

upokojenci iz pobratene Občine Mislinja. Mnogi se poznamo 
sedaj že kar nekaj časa in postali smo že dobri prijatelji. Bilo je 
prijetno: hrana odlična in obilna, muzikant je dobro igral, krst 
mošta zanimiv, ogled kleti z razlago in degustacijo strokoven, 
pika na i pa je bilo pečenje kostanjev pred gostiščem in sodček 
z moštom (kljub že minulemu martinovemu!), ki smo si ga lah-
ko sami točili, kolikor smo hoteli. Mislim pa, da ga ni popil nih-
če preveč – bili pa smo res dobre volje in nikogar ni bilo treba 
nesti na avtobus. Prijazno slovo od naših mislinjskih prijateljev, 
od krasne družine Breznik in rahlo utrujeni, a zadovoljni smo se 
odpeljali proti domu. Se vidimo na naslednjem izletu – pomla-
dnem – takrat že pod novim društvenim vodstvom!

Obvestilo o pobiranju članarine v letu 2020

Kot vsako leto bomo članarino za leto 2020 začeli pobirati 
v mesecu februarju, in sicer:
- prvo nedeljo, to je 2. 2. 2020, v gostilni na Grabah in
- prvo sredo, to je 5. 2. 2020, v prostorih društva.
V naslednjih mesecih pa vsako prvo sredo v mesecu v 
prostorih društva.

Drage upokojenke in upokojenci!

Želimo vam lepe božične praznike, novo leto pa naj bo 
prežeto z upanjem, zdravjem in osebno srečo. 

Vse dobro v prihodnjem letu vam ter vsem občanom 
iz srca želimo 

Upravni odbor DU Središče ob Dravi 

ter predsednica Zdenka B. Slavič 
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Razstava ročnih del na Ptuju
Pokrajinska zveza društev upokojencev Ptuj, pod katero spada 
tudi Društvo upokojencev Središče ob Dravi, je letos organizi-
rala 1. razstavo ročnih del in izdelkov rokodelcev. Razstava je 
bila v začetku septembra, po poletni umirjenosti, a kljub temu 
nas je sodelovalo sedem društev (od 42 včlanjenih v društvo).
Zanimivo je videti, kaj vse počnejo v društvih, in včasih tudi 
pobrati kakšno idejo, primerno za naše delovanje. Sami smo se 
predstavili s kar precej zanimivimi izdelki. Vse pohvale in obču-
dovanja vredne so bile čipkaste umetnine g. Dragice Orešnik. 
Naše tri mize izdelkov so bile za marsikoga zelo zanimive, niso 
pa bile prenatrpane, za kar smo tudi dobivali pohvale.
Glede na to, da je to bila prva takšna razstava, moramo organi-
zatorjem oprostiti za premalo propagande in res je škoda, da si 
tega dogodka ni ogledalo več ljudi. Naši izdelki na 1. rokodelski razstavi

UTRIP V VRTCU IN ŠOLI

Skupni pohod v okviru 
projekta Simbioza giba

Obisk čarovnic in 
čarovniški ples

Katja Volgemut, Polona Rotar Marčec Nina Kovačič, Polona Rotar Marčec

Naš vrtec sodeluje tudi v vseslovenskem projektu Simbioza 
giba, kjer gre za medgeneracijsko druženje. Glavni namen 
projekta je medgeneracijsko povezovanje, kjer otroci spo-
znavajo, kakšno bogastvo modrosti se skriva v starejših, in 
kjer starejši verjamejo v prihodnost, predvsem zaradi soli-
darnosti mladih, ki ponujajo roko sodelovanja. S skupnim 
gibanjem predramimo mlajše generacije in spomnimo sta-
rejše, da obstaja tisto nekaj, kar jih združuje. Da vedno in 
povsod lahko govorijo isti jezik. Jezik zdravja, pravega na-
čina življenja, sreče, trenutkov in funkcionalnih teles, ki ne 
poznajo in ne priznavajo let. Jezik, ki za svoje izražanje in 
sporazumevanje ne potrebuje besed. Jezik, ki mu pravimo 
gibanje. Letos smo se v ta namen v sredo, 16. 10. 2019, ob 
9. uri odpravili na dopoldanski skupni pohod z babicami 
in dedki. Vseh udeležencev (otrok in starih staršev) je bilo 
166.

Oktober je mesec, ko se narava umiri, to je čas buč, takrat noč 
postane daljša in še bolj skrivnostna. Na svojo noč pa se začne-
jo pripravljati tudi čarovnice. Zato sta nas v petek, 25. 10. 2019, 
pred jesenskimi počitnicami v vrtcu obiskali kar dve čarovni-
ci. Z nami sta se veselili, čarali in skuhali čarobni napoj, ki smo 
ga vsi radi poskusili. S seboj sta prinesli še pajke, gumijaste 
bonbone, gliste, metle, lučke, muco, svečke in vse, kar imajo 
prave čarovnice. Ta dan je bilo v našem vrtcu vse v stilu noči 
čarovnic, veliko malih in velikih čarovnic, čarovnikov, okostnja-
kov, buč … 
V sredo, 30. 10. 2019, pa smo vzgojiteljice pripravile otrokom 
ples v maskah ob prihajajoči noči čarovnic. Otrokom smo nari-
sale očala, ki so si jih izrezali in pobarvali. Zatemnili smo si pros-
tor, prižgali svečke v bučah, poiskali primerno glasbo in ples v 
maskah se je pričel. Nato smo prižgali še disko kroglo, ki je do-
dala poseben čar plesu v maskah. Otroci so neizmerno uživali.
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Spekli smo kruh in si postregli prleški zajtrk 

Tradicionalni slovenski zajtrk v vrtcu

Petra Horvat, Monika Plohl, Polona Rotar Marčec

Petra Horvat, Polona Rotar Marčec 

Tudi v našem vrtcu sodelujemo v pro-
jektu Ministrstva za kmetijstvo in okolje; 
tako želimo otrokom približati pomen 
lokalno pridelane hrane in zdravega na-
čina prehranjevanja, otroke osveščamo 
o pomenu zajtrka v prehranjevanju, o 
pravilnem ravnanju z odpadki in o raci-
onalnem ravnanju z embalažo in zavržki 
hrane. 
V ta namen smo v tednu Tradicionalnega 
slovenskega zajtrka v vrtec povabili če-
belarja. V pogovoru z njim smo dobili 
veliko informacij o čebelarjenju, ogleda-
li smo si njegovo obleko in pripomočke. 
Poskusili smo tudi različne vrste medu 
(akacijev, cvetlični, gozdni, hojev). 
V petek, 15. 11. 2019, pa je tudi otroke 
in zaposlene našega vrtca pričakal tradi-
cionalni slovenski zajtrk. Tako smo obe-
ležili dan slovenske hrane in zajtrkovali 
domač kruh, maslo, med, mleko in jabol-
ka – vse domačega izvora. 
Po zajtrku smo se vse skupine vrtca zbra-
le v garderobi, kjer smo si ogledali prip-

ravljeno razstavo domačih izdelkov in se 
pogovorili o vsakem živilu posebej.

Na koncu smo zapeli in zaplesali na pe-
sem Lojzeta Slaka – Čebelar.

V mesecu novembru smo v vrtec povabili naše babice, ki bi 
nam bile pripravljene pomagati pri pripravi, gnetenju, obliko-
vanju in peki kruha. Našemu povabilu se je v četrtek, 21. 11. 
2019, odzvalo osem pridnih žensk (babice, prababica, teta in 
soseda), ki so se razdelile v vseh pet skupin vrtca. Najprej smo 
skupaj pregledali in poimenovali sestavine za pripravo kruha: 
moka, sol, kvas, sladkor, olje, voda. Potem smo se lotili gnete-
nja z rokami in z električnim mešalcem. Sledilo je oblikovanje 
in nato peka v vrtčevski kuhinji oz. v gospodinjski učilnici šole. 
Čez približno 45 minut je že lepo zadišalo po vrtcu in šoli po 
svežem kruhu, žemljicah in pletenicah. Tako so v skupinah Bibe 
in Lunice pripravili rženi in črni kruh, v skupini Prijatelji meša-
nega, v skupini Radovedne bučke belega, v skupini Pedenjped 
pa pšenični kruh ter pletenice s sezamom. Vse, kar smo pripra-
vili in spekli, pa smo naslednji dan pojedli na našem tradicio-
nalnem prleškem zajtrku, ki smo ga za otroke v vrtcu pripravili 
v sklopu Tradicionalnega slovenskega zajtrka. 
V petek, 22. 11. 2019, sta nas v vrtcu obiskali prleški gospodinji, 
ki sta s sabo prinesli pravi prleški zajtrk oz. jüžino. Kaj pa je pr-
leški zajtrk? Gospodinji sta pred nami pogrnili prt in postregli 
zajtrk. Med pogovorom sta nam razložili, da je to prav poseben 

zajtrk, ki vsebuje naslednje jedi: domači kruh, »zobl«, meso iz 
»tünke«, »lük«, »vuvurke«, kuhana jajca in domači čaj. Povedali 
sta nam, kako te jedi naredimo in pridobimo. S sabo sta prines-
li pokazat »tünko« (posodo), kamor spravimo meso in »zobl«. 
Še posebej pa so se otroci razveselili kokoši, poimenovane 
Piščeleta, ki je gospodinji zalagala z jajci.
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Miklavževanje v vrtcu Festival znanosti – Ko 
znanost postane moja 
strast

Polona Rotar Marčec Učiteljica Mateja Lašič in osmošolka Maja Lazar 

Miklavževanje je stara zimska šega – slovenski ljudski običaj, 
ki ga vsako leto obeležimo tudi v našem vrtcu. Običaj je pos-
večen predvsem otrokom, ki se ga seveda tudi najbolj vese-
lijo. Pričakovanje smo v vrtcu popestrili s pesmijo, nato pa je 
pozvonilo, zaslišali smo korake in nestrpno smo dočakali obisk 
Miklavža v spremstvu kar treh parkljev.
Najprej so se ustavili pri najmlajših, pri skupinah Bibe in Lunice. 
Nato pa še pri malo večjih in največjih v vrtcu, pri skupinah 
Prijatelji, Radovedne bučke in Pedenjped. Otroci so obiskoval-
cem zapeli nekaj pesmic in jim obljubili, da bodo čez leto pri-
dni, poslušni in veseli. V zameno so od Miklavža prejeli darilce 
– suho sadje, vsak pa je prejel tudi eno »šibo« od parkljev.
Miklavž s spremljevalci se je nato poslovil in nam zagotovil, da 
se naslednje leto spet vidimo.

V torek, 24. 9. 2019, smo se nadarjeni učenci z učiteljico Matejo 
Lašič odpravili na Festival znanosti na Fakulteto za kemijo in 
kemijsko tehnologijo Univerze v Ljubljani. To je bil že 25. slo-
venski festival znanosti z mednarodno udeležbo. Na različnih 
predavanjih in predstavitvah ter v delavnicah in šovih so bila 
predstavljena odkritja naravoslovnih in družboslovnih ved. 
Na festivalu smo si najprej ogledali otvoritveno slovesnost, šov 
eksperimentov in Noordungovo spominsko predavanje – Od 
Newtonovega teleskopa do velikih teleskopov v Čilu. Imeli 
smo odmor za malico, nato pa smo nadaljevali z ogledom sej-
ma eksperimentov in laboratorijev. 
Sledile so delavnice:

 – Zanimivi poskusi iz kemije, biologije in fizike,
 – Učinkovitost in uporabnost sode bikarbone in
 – Eksperiment z Vanishem, suhim ledom in infrardečo kamero.

Po kratkem odmoru smo nadaljevali z ogledom zanimivih živa-
li. Videli in tudi držali smo lahko železno kačico, madagaskar-
skega sikajočega ščurka, ptičjega pajka, turkiznega paličnjaka, 
dva škorpijona, živi list in nekaj drugih hroščkov.
Prišel je čas, da smo se odpravili nazaj proti železniški postaji in 
sedli na vlak, ki nas je odpeljal domov. Preživeli smo poučen, 
zanimiv in lep dan.

V tednu otroka smo imeli tehniški dan iz robotike in umetne 
inteligence, ki sta tehnologiji prihodnosti. Učenci so osnovne 
pojme robotike in umetne inteligence spoznavali na praktič-
nih primerih. Preko robotike so spoznavali področja strojništva, 
elektrotehnike in računalništva. Izvajalci programa so bili uči-
telji Modre delavnice iz Frama. Delo je potekalo v ustvarjalnih 
delavnicah, kjer so učenci sestavljali izdelke z lego kockami. Z 
zbirko Lego We Do so sestavljali robote, ki so jih programirali 
z računalniškim programom s pomočjo tablic. Učenci so takoj 
videli rezultat svojega programa. Robot nekaj naredi ali pa ne 
naredi tako, kot so si zamislili. Sestavili so tudi model robotske 
roke.
Ure v delavnicah so hitro minevale, ker je bilo delo pestro in 
zanimivo.

Tehniški dan Robotika 
in umetna inteligenca 

Jože Zadravec

Srečno in uspešno 2020!

Kolektiv Osnovne šole Središče 
ob Dravi in Vrtca Navihanček

Uči se od včeraj, živi za 
danes, upaj za jutri.

Albert Einstein
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Dan slovenske hrane in 
tradicionalni slovenski 
zajtrk 2019

Lea Munda, 7. razred

Humanitarna akcija Drobtinica

Državno tekmovanje za 
Zlato kuhalnico

Nataša Zorec

Ana Rihtarič, 8. razred

OŠ Središče ob Dravi je v letošnjem šol-
skem letu sodelovala z Rdečim križem 
Ormož v nacionalni akciji Drobtinica, ki 
je potekala v soboto, 19. 10. 2019, med 
8.00 in 12.00 pred Mercatorjevo trgo-
vino v Središču ob Dravi. Bila je to hu-
manitarna akcija, v okviru katere smo z 
učenkami 7. razreda (Leo, Melani, Emo, 
Pio, Monjo in Lano) ponujale kruh v za-

meno za prostovoljne prispevke. Vsa 
zbrana sredstva smo namenili šolskemu 
skladu za nakup likovnega materiala za 
vse učence šole.
Na stojnici smo ponujale sveže pečen 
kruh, ki nam ga je doniral Mercator, 
in pekovske izdelke,  donirane s strani 
Pekarne Prosnik. Obema donatorjema 
se najlepše zahvaljujemo.

Zahvaljujemo se tudi vsem, ki ste se us-
tavili ob naši stojnici in darovali prosto-
voljni prispevek.   
___________
“Naložbo sofinancirata Republika Slovenija in Evropska unija iz 
Evropskega socialnega sklada.”

Učenke 8. razreda (Maja Lazar, Maja Podkubovšek, Pia Kuharič 
in Ana Rihtarič) smo se pod mentorstvom učiteljice Olge 
Daljavec in gospe Vesne Žerjav v mesecu novembru pripravlja-
le na državno tekmovanje v Zlati kuhalnici.
Tekmovanje je potekalo v Ljubljani v Grand Hotelu Union. V 
ponos in veselje nam je bilo kuhati na državnem tekmovanju, 
kjer je bilo zbranih 16 najboljših šol iz cele Slovenije. Nastop na 
državnem tekmovanju so si šole pridobile z uvrstitvijo na prvo 
mesto na regijskih tekmovanjih.                       
Na tekmovanju smo kuhale leteče žgance (ocvrte piščančje 
krače), ki smo jim dodale pridih Središča (mlete bučnice), pra-
žen krompir in ljubljanske skutne palačinke s pehtranom. Pri 
kuhanju smo bile odločne in pripravile smo okusne jedi. 
Na samem tekmovanju smo najprej opazovale druge ekipe, ki 
so kuhale pred nami, potem smo bile na vrsti me, da pokaže-
mo, kaj znamo. Skuhale smo zelo okusne jedi in pripravile lep 
pogrinjek v jesenskih barvah. S svojim nastopom in kuharskimi 
veščinami smo prepričale strokovno komisijo in prejele zlato 
priznanje. 

V petek, 15. 11. 2019, smo na šoli obeležili dan slovenske hrane in 
tradicionalni slovenski zajtrk.
Učenci od 1. do 9. razreda so tradicionalni slovenski zajtrk pojedli že 
zjutraj pred poukom. Prvo učno uro smo se vsi učenci šole zbrali v šol-
ski jedilnici. Po uvodnem pozdravu ravnateljice smo učenke 7. razre-
da, ki obiskujemo izbirni predmet sodobna priprava hrane, predsta-
vile, kakšen je namen tradicionalnega slovenskega zajtrka in kdo so 
bili donatorji živil za naš tradicionalni slovenski zajtrk. Sledilo je pre-
davanje čebelarja Aleša Plohla o pomenu čebel za pridelavo hrane.
Naša šola je letos ponovno vključena v projekt Kuhna pa to »Otroci 
otrokom pripravijo tradicionalno slovensko kosilo«, zato smo učen-
ke izbirnega predmeta sodobna priprava hrane iz 7. razreda in učen-
ke izbirnega predmeta načini prehranjevanja iz 9. razreda učencem 
skuhale tradicionalno središko kosilo. Pripravile smo jesensko juho, 
fižolove zrezke z zelenjavno prilogo, solato in grozdno pogačo.
Ta dan so imeli učenci 7. razreda tudi naravoslovni dan na temo 
Tradicionalne jedi mojega kraja. V vaškem domu so se ob pomoči 
babic učili kuhati starinske jedi.
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25. november je bil dan 
brez telefona – dan za 
pogovor v živo

Božiček za en dan
Breda Munda Tadeja Brodnjak, multiplikatorka POŠ

Letošnja rdeča nit v okviru projekta Zdrava 
šola je vzgoja in izobraževanje v realnem in 
digitalnem svetu.
Uporaba digitalnih tehnologij in družbe-
nih medijev je postala sestavni del življenja 
vseh generacij, posebej mlajših, ter je (med 
drugim) spremenila način komuniciranja in 

vzpostavljanja/ohranjanja odnosov z drugimi ljudmi. Ker uporaba 
digitalnih tehnologij in družbenih medijev med otroki in mladostni-
ki narašča, potrebujemo sistemski pristop, ki bo zmanjšal tveganje 
negativnih posledic uporabe, ne da bi posegel v pozitivne vidike 
digitalnih tehnologij in družbenih medijev. Zato sta glede odgovor-
ne in ustrezne uporabe pomembna opolnomočenje in ozaveščanje 
splošne javnosti, še posebej otrok in mladostnikov ter nas, staršev, 
kot tudi stroke. V okviru te tematike je Nacionalni inštitut za javno 
zdravje 25. november določil za »dan brez telefona«. Tudi na središki 
šoli smo ta dan obeležili in se pridružili tej vseslovenski akciji – en 
dan v šoli in doma brez telefona. O tem smo se s svojimi učenci po-
govorili pred izpeljano akcijo in po njej. Tisti učenci, ki so uspeli ves 
dan zdržati brez uporabe telefona, so se naslednji dan podpisali na 
poseben list. Zbrali smo 80 podpisov od skupno 155 učencev. Akciji 
pa smo se priključili tudi nekateri učitelji. Pomembno je, da se za-
vedamo naše »priklopljenosti«, se občasno »odklopimo« ter s tem 
poskrbimo za boljše ravnovesje med našim realnim in digitalnim 
svetom. V načrtu pa imamo, da bomo dneve brez digitalnih medi-
jev v šoli (in doma) poskušali v tem šolskem letu izvesti še večkrat.

Ker nas v predbožičnem času še bolj navdihujejo pozornost, toplina, 
dobrodelnost in lepe želje, smo učenci in zaposleni tudi letos sodelo-
vali v dobrodelni akciji Božiček za en dan, ki poteka po vsaj Sloveniji. 
Ta projekt s pravo mešanico ustvarjalnosti in humanosti učencem 
nudi priložnost razdajanja. Z domišljijo zapakirana škatla, polna lju-
bezni in dobrote, malim nadobudnežem na obraz pričara nasmeh.
Po objavi seznama otrok za obdarovanje si je vsak razred (od prvega 
do devetega razreda) izbral enega otroka. Učenci in njihovi razredni-
ki so bili pri izbiri pozorni na to, da so izbrali otroka iste starosti, kot 
so stari učenci, saj vrstniki najlažje razumejo želje in potrebe drug 
drugega. Ob imenu otroka je bilo podanih tudi nekaj drugih osnov-
nih podatkov, kot so na primer konfekcijska številka, številka čevljev, 
njihovi konjički ali kakšne osebne želje. Sledilo je zbiranje stvari in 
priprava paketa. Učenci vsakega razreda posebej so se dogovorili, 
kaj bo paket vseboval ter kako bodo škatlo okrasili. Nekateri so jo 
ovili z darilnim papirjem, drugi pa porisali in polepili z božičnimi mo-
tivi. Učenci so s pomočjo svojih staršev v šolo prinesli različne šolske 
potrebščine, sladkarije, narisali so risbice, napisali pismo ali voščilni-
co, na katero so se tudi podpisali. Razredniki pa so dodali še zadnje 
stvari, ki naj bi jih paket vseboval. Pakete smo nato predali na zbirno 
mesto, vsi pa komaj čakamo, da pridejo v roke izbranim otrokom.
Učenci so v vlogi Božička zelo uživali ter se ob tem učili dobrodel-
nosti in dobrosrčnosti. Veseli pa smo tudi, da smo lahko uresničili 
vsaj kanček otroških želja in razbili goro strahov.
___________
“Naložbo sofinancirata Republika Slovenija in Evropska unija iz 
Evropskega socialnega sklada.”

Andreja Špacapan

V magnetnem polju smo vsi pod istimi zvezdami
Dobrodelna prireditev devetošolcev OŠ Središče ob Dravi je bila v so-
boto, 7. 12. 2019, ob 18.00 v Sokolani. Glavne zvezde večera so bili 
devetošolci. V svoje magnetno polje pod zvezdami so povabili starše, 
folkloriste, glasbenike Ata Banda, Gorazda Žilavca in publiko v dvorani.
Najprej so s pomočjo videoposnetkov predvajali nekaj svojih doseda-
njih izkušenj z nastopanjem pred publiko od prvega do osmega razre-
da. Predstavili so se z glasbenimi točkami na klavirju, kitari, klarinetu 
in flavti. Učenke so pripravile sodobne in folklorne plese. Vsi učenci so 
se predstavili s petjem treh pesmi ob spremljavi Ata banda in Gorazda 
Žilavca.
Pika na i pa je bila priredba literarnega dela Milana Dekleve z naslo-
vom Magnetni deček. Igralci so se trudili predstaviti zgodbo dečka, ki 
išče svoj pravi jaz, dobro družbo in ljubezen. Izkušnje na svoji poti si 
pridobiva s pomočjo znanstvenika, samovšečneža, prestopnika, avto-
ritet, strahu in čudežnega magnetnega polja. Življenje se mu spreme-
ni na bolje, ko ugotovi, da če hočeš biti ljubljen in zaljubljen, se moraš 

znebiti »vrste slabe družbe«. S čarobno rožo, z malo zadrege in obilo 
odkritosti najde dobro družbo in pravo prijateljstvo.
Sredstva, zbrana na dobrodelni prireditvi, bodo učenci skrbno hrani-
li ter jih porabili za stroške valete in nadstandardnega programa v 9. 
razredu.
V imenu učencev se še enkrat zahvaljujem vsem za obisk, sodelovanje 
in donacije. Pridružujem se misli: »V magnetnem polju smo vsi pod 
istimi zvezdami.«



24        SREDICA – glasilo Občine Središče ob Dravi

Helena Srnec, KUD Prasila

Prleške »düše« in njihove obletnice – Vinko 
Brumen in Franc Kovačič

Kristina Podgorelec, Osnovna šola Stanka Vraza Ormož

Program dodatnega usposabljanja

Na Osnovni šoli Stanka Vraza Ormož 
smo se v tem šolskem letu aktivno vklju-
čili v Program dodatnega usposablja-
nja. Gre za projekt, ki ga sofinancirata 
Ministrstvo za izobraževanje, znanost in 
šport ter Evropski socialni sklad. Glavni 
cilj projekta je večja socialna vključenost 
otrok in mladih s posebnimi potrebami 
v lokalno okolje. Koordinator projekta je 
Center za rehabilitacijo in usposabljanje 
Vipava. Poleg naše šole pa so vanj vklju-
čene še Osnovna šola Dragotina Ketteja 
iz Novega mesta, Osnovna šola Milke 
Šobar – Nataše iz Črnomlja ter Združenje 
bodi ZDRAV iz Vipave.
V izvajanje projekta so letos vključeni tri-
je učenci 8. razreda. Projekt je sestavljen 
iz petih modulov, od katerih na naši šoli 
izvajamo tri. Prvi je namenjen pripravi in 
spremljanju vključenih učencev. Z vsa-
kim učencem in starši smo se najprej po-

razvijanju komunikacijskih spretnosti. V 
začetku je bilo sicer kar malo težko, ko 
so prišli v novo okolje in spoznavali nove 
obraze, sedaj, ko je začetna trema mimo, 
pa se z veseljem posvečajo delu, ki jim 
ga zaupajo mentorji – podjetniki.
V okviru modula pomoč pri samooskrbi in 
gospodinjska dela pa smo aktivni na več 
področjih. S pomočjo donacije smo kupili 
visoke grede in jih ob strokovnih nasvetih 
gospe Miše Pušenjak napolnili ter zasadi-
li. Seveda smo grede najprej ob pomoči 
hišnika sestavili in pobarvali. Tako sedaj 
redno skrbimo za naše posevke. Bili smo 
tudi že v Ormoških lagunah, kjer smo si 
ogledali, kaj ponujajo, ter opleli zeliščne 
gredice. Nabrali smo si tudi nekaj zelišč. 
V okviru tega modula tesno sodelujemo 
z učenci starejše skupine posebnega pro-
grama, ki so zelo aktivni v okviru delovne 
vzgoje. Tako smo že skupaj kuhali mar-
melado. Izdelujemo tudi različne prilo-
žnostne izdelke, lotili smo se že okrasnih 
obešalnikov, voščilnic, stojal za pisala in 
okrasnih posod za shranjevanje. Te iz-
delke učenci posebnega programa vsak 
mesec enkrat ponujajo na lokalni tržnici 
v zameno za prostovoljne prispevke, ki jih 
potem porabimo za nabavo materialov 
za nove izdelke, semena in pripomočkov 
za obdelovanje gred. Če pa kaj ostane, pa 
sredstva namenimo šolskemu skladu. 
Zapišemo lahko, da cilje projekta zaenkrat 
dosegamo. Seveda se bomo trudili, da 
bomo pri delu še uspešnejši. Hvaležni 
smo vsem, ki nas pri delu na kakršen koli 
način spodbujajo in podpirajo in upamo 
samo, da bo tako tudi v prihodnje.

govorili, kaj vključitev v projekt prinaša. 
Nato smo skupaj pripravljali življenjske 
načrte, v katerih je vsak učenec razmi-
šljal o svojih močnih in šibkih področjih 
ter o svojih življenjskih ciljih in željah. 
Glede na želje posameznika smo iskali 
zunanje izvajalce za modul sodelovanje 
v obrtnih storitvah. Imeli smo srečo, saj 
smo v lokalnem okolju našli obrtnike, 
ki so nam prisluhnili in nas bili prip-
ravljeni sprejeti v svoja delovna okolja, 
kamor sedaj redno odhajajo učenci v 
spremstvu mentorice in spoznavajo 
delo, ki ga bodo mogoče kdaj v priho-
dnosti tudi sami opravljali. Učenci tako 
v tem šolskem letu spoznavajo delo 
avtomehanika, cvetličarke, slaščičarke, 
knjižničarja in učitelja. Učenci na »delo« 
radi odhajajo. Spoznavajo različne obli-
ke dela, razvijajo svoje ročne spretnosti, 
poseben poudarek pa namenjamo tudi 

Nadaljevanje na naslednji strani

Literarno, kulturno in vzgojno zapuščino je potrebno ceniti in 
spoštovati. Najprej pa je potrebno prednike in njihovo delo 
spoznati. Leta 2019 so tako slavili svoje obletnice pomembni 
rojaki, med njimi tudi Vinko Brumen (110. obletnica rojstva) in 
Franc Kovačič (80. obletnica smrti).

Vinko Brumen, filozof in pedagog, se je rodil 6. decembra 1909 v 
Šalovcih pri Središču ob Dravi. Ljudsko šolo je obiskoval v Središču 
ob Dravi, nato se je vpisal na učiteljišče v Maribor na pedagogiko in 
filozofijo. Pedagoške predmete ga je učil rojak Karel Ozvald, filozo-
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Nadaljevanje s prejšnje strani

fijo pa ga je poučeval drugi rojak, France Veber. Brumen je zaprosil 
za Turnerjevo štipendijo in se odpravil najprej v München. Svoj štu-
dijski program je namreč postavil v Nemčijo in Anglijo. V Angliji se 
je zanimal predvsem za „Adult Education“, torej vzgojo odraslih. Po 
povratku v domovino je bil imenovan za pomožnega tehničnega 
asistenta v pedagoškem seminarju. Objavljal je v Slovenskem učite-
lju in Pedagoškem zborniku. Raziskoval je Slomškovo raziskovalno 
delo. 
Februarja 1945 je odpotoval v Gorico, kjer naj bi pomagal pri ure-
janju šol. Čas neposredno po vojni je prebil v begunskih taboriščih 
(Visco, Cesena, Riccioni), nato se je spet vrnil v Gorico, kjer je bil 
imenovan za ravnatelja učiteljišča. Po sklenjeni mirovni pogodbi z 
Italijo in po ponovni zasedbi Gorice je emigriral. V Argentini je po 
težavnem obdobju dobil službo pri založbi Editorial Kapelusz, ki je 
izdajala predvsem šolske knjige in kjer je delal vse do upokojitve. 
Aktivno je sodeloval v izseljenskem življenju. Bil je odbornik v ra-
znih združenjih; podpredsednik SKAS, podpredsednik Slovenskega 
kulturnega kluba, vodja filozofskega odseka v SKA. Imel je ogromno 
predavanj, hkrati pa je pisal. Umrl je 25. marca 1993 v Hurlinghamu 
v Argentini. 
Pred odhodom v Argentino je veliko časa posvetil raziskovanju živ-
ljenja in dela Janeza Ev. Kreka. Družba Sv. Mohorja v Celju je izdala 
5. zvezek Krekovih izbranih spisov (1941), vendar so Nemci odpe-
ljali ter uničili vso naklado. Ostal mu je le zadnji korekturni izvod. 
Kasneje je to delo uporabil pri pisanju knjige o Kreku, ki jo je izdal 
v Argentini, Srce v sredini (1968). Članke o Kreku je izdajal v časo-
pisu Slovenec in Čas. Ko je bil po osvoboditvi v Gorici, je za učence 
pripravljal kratko skripto, ki so jo po njegovem odhodu v Argentino 
izdali v knjižni obliki pod naslovom Psihologija in pedagoške vede 
za učiteljišča (Trst, 1949).
V Argentini je objavil vrsto besedil v Vrednotah, reviji SKA 
Meddobju, biltenu Glas SKA, tedniku Svobodna Slovenija in 
Zborniku Svobodna Slovenija. 
Ukvarjal se je z vzgojnimi vprašanji, posebno s šolskimi. Napisal je 
tudi besedilo o šolanju prihodnjega obrtnika z naslovom Šolanje za 
življenje, vendar ga ni nikjer objavil. V Za novo podobo naše šole 
ga je zanimala preureditev celotnega šolstva. Filozofski sistem je 
orisal v Osnovnih črtah neke filozofije (1980). V Po dialogu k spra-
vi in enotnosti (1989) pa obravnava zdomsko vprašanje. Študiral je 
politično prakso, vendar teoretsko, politične prakse se je izogibal. V 
Iskanjih (1967) išče resnico v ljubezni. Delo predstavlja študij zdom-
ske skupnosti, posebej v Argentini, izpostavlja pa negativna čustva, 
ki uničujejo odnose med ljudmi, sodbe, prepričanja, čustva, strasti, 
samoljubje, napuh, medsebojno nestrpnost ter sebičnost. Poudarek 
daje iskanju resnice po poti ljubezni. V knjigi Naš in moj čas (1980) 
pa je hotel pokazati, kako je s svojim razmišljanjem in pisanjem sku-
šal spremljati skupno življenje. 
»Domovina je kraj, kjer se je nekdo rodil in zorel. Je lahko večja ali 
manjša, širša ali ožja. Ni to nujno dežela, kjer prebiva narod, ki mu 
pripadamo, lahko je več ali manj ali tudi nekaj drugega, kjer se bomo 
zakoreninili, dokler in kolikor se že nismo,« je zapisal o domovini. 

Franc Kovačič, teolog, filozof, pedagog in zgodovinar ter orga-
nizator znanstvenega dela v Mariboru, se je rodil 25. marca 1867 

v Veržeju. Gimnazijo je obiskoval v Varaždinu in Zagrebu, teologi-
jo v Zagrebu in Mariboru. V duhovnika je bil posvečen leta 1894. 
Služboval je kot kaplan in provizor na Spodnji Polskavi, potem 
v Studenicah. Filozofijo je študiral v Rimu, kjer je tudi diplomi-
ral in doktoriral na rimski dominikanski Univerzi St. Maria supra 
Minervam. Zaposlil se je kot ordinarij za filozofijo in fundamentalno 
teologijo na mariborskem Bogoslovnem učilišču (1897). Umrl je 19. 
marca 1939 v Mariboru. 
Kovačič je eden najpomembnejših slovenskih filozofov prve polo-
vice 20. stoletja in avtor prvega znanstvenega filozofskega dela v 
slovenščini. Poleg filozofsko-teološkega dela se je posvečal preuče-
vanju zgodovine; na tej funkciji je sodeloval kot sodelavec za etnič-
no mejo v sklopu jugoslovanske diplomatske delegacije na pariški 
mirovni konferenci (1919). Med leti 1897 in 1909 je bil urednik teo-
loške revije Voditelj v bogoslovnih vodah. 
Med njegova najpomembnejša dela lahko uvrstimo predvsem dela 
s področja filozofije, na primer Občno metafiziko ali Ontologijo 
(1905), Anicij Boetij in njegovo modroslovje (1905), Kritiko ali 
noetiko: nauk o spoznanju (1930), Doctor Angelicus sv. Tomaž 
Akvinski (1923) ter Petovij in Celeja v starokrščanski dobi (1923). 
Izpostaviti pa je potrebno še knjižne izdaje Služabnik božji Anton 
Martin Slomšek (1934), Alkohol in mladina (1913), Dominikanski 
samostan v Ptuju (1914), Katoliško tiskovno društvo in Cirilova 
tiskarna v Mariboru (1917), Stara narodna noša okoli Ljutomera 
(1922), Doneski k starejši zgodovini Murskega polja (1919), Trg 
Središče: krajepis in zgodovina (1910), Nadžupnija Sv. Križa 
pri Rogaški Slatini: zgodovinski podatki (1914), Jugoslavijo 
Jugoslovanom: poljudna razprava o jugoslovanskem vprašanju 
(1918), K 700-letnici ustanovitve lavantinske škofije (1928) ter 
Maribor in bodoča državna meja (1918).
Naj zaključim pričujoči sestavek z besedami Vinka Brumna: 
»Življenje ni samo neko trajanje v času, tudi ne samo presnavljanje 
in izmenjava snovi. Vsaj za življenje, ki naj zasluži ime življenje 
človeka, to ne zadošča. Človek namreč ni samo prirodno, marveč 
tudi duhovno bitje. Največja njegova odlika, pa tudi njegova 
največja odgovornost, je v tem, da njegovo življenje ni nekaj, kar je 
prejel čisto določeno ter ga more in celo mora le prenašati in trpeti. 
Človek prejme življenje kot neko nalogo, to je kot nekaj, kar naj iz-
vrši. Njegovo življenje je torej v svojem bistvu neko udejstvovanje, 
neko ustvarjanje … Vsak izmed nas je bil poklican, da ustvari svoje 
lastno življenje.«
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Boštjan Kuharič, tajnik PGD Obrež

Kaj se dogaja v gasilstvu danes
Prostovoljni gasilec v naših krajih je na prvem mestu sočuten 
človek, ki ob stiski sokrajanov brez pomisleka prihiti na pomoč. 
Pri tem zapusti družino in nesebično izpostavljen nevarnosti 
pomaga znancem v stiski. Nikoli niti z najmanjšim dvomom 
ne pomisli na strah družine, ki se sprašuje: »A se bo moj ati, 
mož, dedek vrnil živ in zdrav s težke in nevarne intervencije?« 
Ja, tudi gasilci imamo ljubljene osebe, ki nas s težkim srcem 
gledajo, ko ob pisku pozivnikov v naglici zapuščamo domove. 
K sreči je dandanes vedno manj požarov, a so v porastu inter-
vencije, kjer niso nujno ravno gasilci pristojni za interveniranje. 
Podrto drevo ali pobeglo žival lahko oskrbijo tudi pristojne 
službe. Pa vendar se obreški gasilci prostovoljci odzovemo vsa-
kemu klicu na pomoč, če nas aktivira center za obveščanje 112. 
V kolikor o stiski občanov nismo obveščeni, žal ne prihitimo na 
pomoč. Tudi to se zgodi iz takšnih ali drugačnih razlogov. Nič ni 
narobe, če na pomoč prihiti sosednje gasilsko društvo. Važno 
je, da solidarna pomoč prispe pravočasno. 
Gasilska usposobljenost se vedno bolj razvija in tako smo prip-
ravljeni in zadolženi tudi za prvo medicinsko pomoč kot prvi 
posredovalci. Nismo zdravniki, a vseeno upamo, da s svojim hi-
trim pristopom lahko pomagamo pri zdravju ali življenju ljudi 
v najhujših trenutkih. 
PGD Obrež je tudi letos ob intervencijah nadvse aktivno in 
marljivo delovalo in se udeleževalo še drugih pomembnih 
dogodkov. 
Izpostavili bi naslednje: 

 – sodelovali smo na pustni povorki po srediških ulicah;
 – izdelali smo daleč najdaljši presmec in ga peš na ramenih 

odnesli do farne cerkve Svetega Duha; 
 – udeleževali smo se dejavnosti ob občinskem prazniku; 

 – slavnostno smo počastili sv. Florjana, zavetnika gasilcev, ter 
hkrati izvedli Florjanov pohod; 

 – še bolj slavnostno smo obeležili dan gasilcev Gasilske zveze 
Središče ob Dravi; 

 – pomoči nismo odrekli niti pri izvedbi dirke s starodobnimi 
motorji Slovenija classic TT;

 – ob rednem vzdrževanju gasilskega doma in okolice smo ob-
novili tudi stopnišče gasilskega doma;

 – igrišče in hišica v »obreški Jomi« sta tudi po naši zaslugi 
dokončana in nudita imenitno točko za praznovanja na 
prostem.

Ob naštetem ni za spregledati našega gasilskega podmladka, 
željnega sodelovanja in gasilskih aktivnosti. PGD Obrež se za-
veda pomena vzgoje gasilskih pionirjev in mladine in ponosni 
smo, da vzgajamo preko dvajset mladih gasilcev in gasilk.
Gasilec brez orodja in opreme ne more kvalitetno in učinkovi-
to pomagati, zato se neprestano izobražujemo in obnavljamo 
našo opremo. 
Dvajset let šteje naše vozilo za hitre dostope in gašenje po-
žarov v naravi oz. v gozdovih. Skrbno smo vzdrževali našega 
nissana, a leta so pustila svoj pečat. Zaradi zanesljivosti smo v 
letošnjem letu pristopili k zamenjavi vozila GVGP-1 in ponosni 
smo, saj bomo v prihodnjem letu trdo zavihali rokave, da za 
našo in vašo varnost v garažo PGD Obrež pripeljemo novo ga-
silsko vozilo.
Gasilci PGD Obrež cenimo podporo občanov in vašo naklo-
njenost ter zaupanje, zato se vam ob tej priložnosti prisrčno 
zahvaljujemo in vas pozdravljamo z gasilskim pozdravom: »NA 
POMOČ!«

Poslavljamo se od 20 let starega vozila, ki nam je zanesljivo služilo.
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DTV PARTIZAN SREDIŠČE OB DRAVI                                    

REKREACIJA 2019/2020 

 
Rekreacija se je pričela v novembru 2019 in bo potekala vse do aprila 2020. 

 

Vabljeni! 

DAN URA DEJAVNOST IN SKUPINA IZVAJALEC 
 
PONEDELJEK 

16.30–17.15 
17.15–18.00 

GIBALNE URICE: 
otroci od 1 do 3 let 
otroci od 3 do 6 let 

DTV Partizan:  
Habjanič, Plohl, Črček, 
Kovačič 

18.00–19.00 PILATES: vsi DTV Partizan:  
Katja Munda 

19.00–21.00 REKREACIJA: gasilci PGD Središče, Obrež: 
Aleksič, Munda, Jelovica B. 

    

 
TOREK 

15.30–17.00 KEGLJANJE  DU Središče: Alenka 
Horvat  

17.00–18.00 SPLOŠNA VADBA za zrela leta DTV Partizan: Nataša 
Nemec 

18.00–19.15 NOGOMET: U7 NK Središče: Jurkovič, 
Kolarič 

19.15–20.45 NOGOMET: člani NK NK Središče: Borko 
    

 
SREDA 

15.30–16.45 NOGOMET: U9 NK Središče: Kolarič, 
Govedič 

16.45–18.00 NOGOMET: U13 NK Središče: Cener, Fafulič
18.00–19.00 SPLOŠNA VADBA: badminton DTV Partizan: Milka 

Lukman 
19.00–20.45 NOGOMET: odrasli rekreativci DTV Partizan: Aleš 

Lukman, Matic Horvat 
    

 
ČETRTEK 

15.30–17.00 NOGOMET: U7 NK Središče: Kolarič, 
Jurkovič 

17.00–19.00 NAMIZNI TENIS:  
17.00–18.00 (OŠ + odrasli) 
17.00–19.00  (odrasli) 

DTV Partizan: Zdravko 
Nemec, Nejc Borko 

19.00–21.00 REKREACIJA: gasilci PGD Središče, Obrež: 
Aleksič, Munda, Jelovica B. 

    

PETEK 17.00–21.00 NOGOMET: NK Središče NK Središče: Kolarič 
    

 
SOBOTA 

16.30–17.30  ODBOJKA: mladina, odrasli DTV Partizan: Damjan 
Kuharič 

17.30–19.00 NOGOMET: odrasli rekreativci Panič DTV Partizan: Aleš 
Lukman, Matic Horvat 

19.00–20.00 ZUMBA DTV Partizan: Domen 
Rotar 

20.00–21.30 KOŠARKA: mladina, odrasli DTV Partizan: Denis Raušl 
    

Informacije o vseh prireditvah, kakor tudi nepopolne in spremenjene podatke o prireditvah, lahko redno spremljate na spletni 
strani Občine Središče ob Dravi. 

KOLEDAR PRIREDITEV DECEMBER 2019

DECEMBER
23. 12.  ob 17. uri

Sokolana
Obdarovanje otrok       
(Osnovna šola Središče ob Dravi)

24. 12. ob 20. uri
Kapela Središče ob Dravi

 Sveta maša 
(Župnija Središče ob Dravi)

ob 23.30
Ob Vaškem domu Grabe

Druženje občanov   
(vaščani Grab)

ob 24. uri
Župnijska cerkev na Grabah 

Polnočka  
(Župnija Središče ob Dravi)

26. 12. ob 10. uri
Župnijska cerkev na 

Grabah 

Sveta maša in blagoslov konj
(Župnija Središče ob Dravi, Konjeniški klub Galoper 
S. Podravja)

ob 19. uri 
Sokolana 

Božično-novoletni koncert
(Godba na pihala Središče ob Dravi)

27. 12. ob 17. uri 
Kapela Središče ob Dravi 

Sveta maša in blagoslov vina    
(Župnija Središče ob Dravi)
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ATBiro, projektiranje in inženiring, Boštjan ZOREC, s.p., Godeninci 2/a, SI-2277 SREDIŠČE OB DRAVI,
tel: 031/379-485; www.atbiro-projektiranje.si; atbiro.projektiranje@gmail.com

IZDELAVA VSEH VRST PROJEKTNE 
DOKUMENTACIJE ZA NOVOGRADNJE, 
PRIZIDAVE, NADZIDAVE, RUŠITVE IN 
LEGALIZACIJE VSEH VRST OBJEKTOV.

Vsem poslovnim partnerjem, dosedanjim in bodočim strankam, želimo v prihajajočem
letu 2020 obilo zdravja, sreče, medsebojnega razumevanja in poslovnih uspehov.

SREČNO in USPEŠNO 2020!

Kolektiv podjetja ATBiro
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V letu 2020 vam želimo zdravja, sreče in obilo poslovnih uspehov, tudi 
tistih, ki jih bomo dosegli skupaj.

Fagus GIS d.o.o., Vrhole pri Slovenskih Konjicah, 2316 Zgornja Ložnica | E: gozdarstvo@fagus.si    T: 051 364 574

Vcerajsnji dan je zgodovina, jutrisnji dan je skrivnost, danasnji dan je darilo.
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` 

 
 

AVTO CIPI AGRO 
Almir HAMZIĆ s.p. 

Partizanska ulica 12 D  
2277 Središče ob Dravi 
avto.cipi.sp@gmail.com 

GSM: 031 829 209 
 
 

PRI NAS NAJDETE: 
-IGRAČE 

-VSE ZA VRT, VRTNA TEHNIKA 

-VSE ZA DOM, AKU ELEKTRO 
ORODJA 

 

VESEL BOŽIČ IN 
SREČNO NOVO LETO 2020

VESEL BOŽIČ IN SREČNO NOVO LETO 2020
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w w w.fr izersk i -studio -moni .s i

M onik a Kocuvan s .p.
Š olsk a  ul .21 ,  2277 Središče ob Dravi
 f r iz .studio.moni@gmai l .com

041880174 
02/7190124

- žensko, moško in otroško striženje,
- barvanje las in pramenov,
- fen-frizure in svečane pričeske,
- trajne in vodne ondulacije,
- kvalitetne storitve z lasno kozmetiko 
  Kemon.

Moni
vam želi

vesel Božič in
srečno Novo leto!

FRIZERSKI 
STUDIO

GSM: 031 399 103
Tel.: 02/719 10 55

e-mail: vrtninekranjcec@gmail.com

GSM: 031 399 103
Tel.: 02/719 10 55

e-mail: vrtninekranjcec@gmail.com

VESEL BOŽIČ TER 
SREČNO IN USPEŠNO 2018

VESEL BOŽIČ TER 
SREČNO IN USPEŠNO 2020

Slaščičarna in okrepčevalnica

»Pri Rupertu«
02 71 90 593, 
Središče ob Dravi

Sladke praznike!

VESELE BOŽIČNE PRAZNIKE IN SREČNO  2020

14066 NAMIZNA PODLOGA / 2 Kos.
Barva tiska: Srebrna

Velikost: 10 x 3,5 cm

14012 POZDRAVI IZ NAŠIH KRAJEV / 25 Kos.

14010 POZDRAVLJENA SLOVENIJA / 25 Kos.

14059 NAMIZNI POKONČNI SIV

Postavitev na sredino

Vesel božič ter 
srečno in uspešno novo leto 
vam želi kolektiv podjetja 

Robert Jakl s.p.

 
Ksenja SEVER s.p. 
Ljutomerska cesta 30 
2270 Ormož 
Tel.: 041 911 234 
ksenja.sever3@gmail.com 
 

 
Vesel Božič in sreč no novo leto 2020! 

 

Računovodski servis KSENJA 
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     AVTOR: JOŽEK 
PROSTOR ZA 
PRENOČIŠČE 

NA LADJI 

IME DVEH 
PRELAZOV NA 

VELEBITU 
RADIJ  

JAPONSKI 
PISATELJ KOBO 
(IZ ČRK: EBA) 

SLOV. IN 
SREDIŠKI 

PARAPSIHOLOG 
IN PUBLICIST 

ARABSKI KNEZ RIBIŠKA 
VRVICA 

     

ŽGANI 
SLADKOR ZA 
BARVANJE 

PIJAČ 

       

     
AMERIŠKA 

ZVEZNA 
DRŽAVA 

       

     

BARIJ 

  

SL. PEVEC 
FERFOLJA 

    SL. PEVKA  
HABERL OSKAR KOGOJ 

         

STEBLO TRTE 

   ŠKOTSKI 
POMORŠČAK 

(JOHN) 

OBČINA 
SREDIŠČE OB 

DRAVI 

SMUČARSKA 
DISCIPLINA 

VRSTA 
ZAČIMBE 

STARO 
KITAJSKO 
GLASBILO 

   

ŽIVLJENJSKA 
TEKOČINA 

   
LEPOTNA 
RASTLINA, 

KLJUČAVNICA 
ANICA ČERNEJ 

VNETJE ŽLEZ PRITOK SAVE V 
KRANJU 

VODJA UPORA 
RIMSKIH 
SUŽNJEV 

       

ITALJANSKA 
IGRALKA 

MAGNANI     

HRVAŠKI OTOK 

NAUK, NASVET 
(STARINSKO)      

ELEKTRIČNA 
PRIPRAVA ZA 

PEKO, PEČENJE       

UPANJE 

UPEHANA, 
TEŽKO 

ZADIHANA 
ŽENSKA 

        

ORANJE 

  
NORDIJSKA 
BOGINJA, 

IDUNA 
REKA IN PRELIV 
v NEW YORKU 

POSUŠENA 
TRAVA PRVE 

KOŠNJE 
    

PREBIVALCI 
ARGOLIDE 

       IZBRANO 
BRANJE 

ŽENSKA 
NAGNJENA K 

TRIBADIJI, 
LEZBIJKA 

       

UMETNA 
DROGA, LSD 

    
S(TO)L 

TEŽJE BESEDE: 
EAST RIVER, 
RAE, TENA 

OZOBAN 
GROZD, 

OZOBINA 

NOVELA 
JOSIPA 

KOZARCA     

STANE SEVER 

  

STANE UREK 

  
LISTIČ ZA 

SESTANEK URADNI SPIS NOVEC, 
KOVANEC 

PREPREKA, 
BARIERA      

AM. REŽISER 
(ROBERT 
»MASH«)       
OPONENT 

BOLJŠEVIKOV 

NASELJE 
MANJŠE KOT 

VAS 
       

RUDI OMOTA 

  
GRŠKI BOG 

VOJNE  
(IZ ČRK: RESA) 

SLOVENSKA 
MOTORISTA, 

BRATA JERNEJ 
IN MATEVŽ  
(IZ ČRK: TIR) 

NIZEK DEŽNI 
OBLAK 

VELETOK V 
SRBIJI   

PRISTOJBINA 
ZA PREVOZ PO 

AVTOCESTI         

ZAMAŠEK 

JAHAČEV 
PRIBOR    

KAREL ERBEN 
  

FINŽGARJEVA 
MLADINSKA 
PRIPOVED      

KRANJ ENAKI ČRKI 

NARAVA ZA 
MERJENJE 

ELEKTRIČNEGA 
NABOJA 

            

POSUŠENA 
KOKOSOVINA      

POGANJKI IZ 
KORENIN, 
MLADJE 
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